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ACTA DE LA SESSIÓ DE 
Ajuntament Ple 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. 6/2007 
Caràcter: ordinària 
Data: 27 d´abril de 2007 
Horari: de 11:00 a les 12:55 h. 
Lloc: Sala de plens de la Paeria 
 
 
 
Hi assisteixen: 
 
Àngel Ros Domingo,  

 
 
 
Paer en cap 

 
Maria Burgués Bargués,  Regidora 
 
Marta Camps Torrens,  Regidora 
 
Lluis Pere Alonso Ballester,  Regidor 
 
Josep Maria Llop Torné,  Regidor 
 
Montse Parra  Albà,  Regidora 
 
Candi Villafañe Árboles,  Regidor 
 
Montse Mínguez García,  Regidora 
 
Gerard Ferrer Valdés,  Regidor 
 
Josep Barberà Morreres,  Regidor 
 
Isidre Gavín Valls,  Regidor 
 
Conxita Tarruella Tomàs,  Regidora 
 
Benet Tugues Boliart,  Regidor 
 
Miquel Padilla Díaz,  Regidor 
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Marta Alòs Lòpez,  Regidora 
 
Anna Maria Balañà Brugulat,  Regidora 
 
Antonio Chico Purroy,  Regidor 
 
Pilar Arnalot Muntó,  Regidora 
 
Maria Dolors López Aguilar,  Regidora 
 
Enric Montanya Mias,  Regidor 
 
Xavier Sáez Bellobí,  Regidor 
 
Francesc Xavier Aluja Farré,  Regidor 
 
Montserrat Bergés Saura,  Regidora 
 
Francesc Pané Sans,  Regidor 
 
Ramon Camats Guardia,  Regidor 
 
M. Mercè Rivadulla Gracia,  Regidora 
 
Jesús Gutiérrez Bustillo,  Secretari 
 
Ma. Luisa Sanz Llavallol,  Tresorera 
 
Assumpció Massana Estiarte,  Interventora 
 
 
 
Excusa la seva assistència: 
 
Jesús Ángel García Bragado,  

 
 
 
Regidor 

 
Montse Tomàs Pallerols,  Oficial Major 
 
 
 
 
ORDRE DEL DIA 
 
 
1.- APROVACIÓ DE L'ACTA DE LA SESSIÓ ANTERIOR 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar l'acta de la darrera sessió feta el dia 30 de març de 2007.
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2.- DONANT COMPTE DELS DECRETS DICTATS PER L'ALCALDIA DES DEL DARRER 
PLE 
  
La Corporació resta assabentada dels decrets dictats per l'Alcaldia des del darrer ple i que 
van del núm. 1397 fins al núm. 2020, ambdòs inclosos. 

 
 
 
3.- RATIFICANT DECRET D'ALCALDIA DE DESIGNACIÓ DEL REGIDOR SR. LLUÍS P. 
ALONSO BALLESTER COM A REPRESENTAT DE L'AJUNTAMENT EN EL "CONSORCI 
DEL TRANSPORT PÚBLIC DE L'ÀREA DE LLEIDA" 
  
Per unanimitat s'acorda ratificar decret d'Alcaldia de data 4-4-2007 pel qual es designava  el 
regidor Sr. Lluís P. Alonso Ballester com a representant de l'Ajuntament en el "Consorci del 
Transport Públic de l'Àrea de Lleida". 

 
 
 
4.- SUBSTICIÓ D'UN MEMBRE DEL CONSELL D'ADMINISTRACIÓ DE L'IMS A 
PROPOSTA DEL GRUP MUNICIPAL DEL PSC 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Nomenar com a membre del Consell d'Administració de l'Institut Municipal de 
Sostenibilitat de Lleida a S.Sa. Candi Villafañe i Àrboles, a proposta del grup municipal del 
PSC, en substitució de la Sra. Pilar Castillo i Elies. 
 
2. Notificar aquest acord a les persones interessades  i a l'Institut Municipal de Sostenibilitat 
de Lleida, als efectes oportuns.  

 
 
 
5.- SUBSTITUCIÓ D'UN MEMBRE DEL CONSELL RECTOR DE L'IME, A PROPOSTA DEL 
GRUP MUNICIPAL DEL PSC 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1. Nomenar com a membre del Consell Rector de l'Institut Municipal d'Educació de Lleida a 
S.Sa. Candi Villafañe i Àrboles, a proposta del grup municipal del PSC, en substitució de la 
Sra. Pilar Castillo i Elies. 
 
2. Notificar aquest acord a les persones interessades  i a l'Institut Municipal d'Educació de 
Lleida, als efectes oportuns.  
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6.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I 
LA FUNDACIÓ ABADIA DE MONTSERRAT 2025 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el text del Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i la Fundació 
Privada Abadia de Montserrat, 2025, que consta en l'expedient, per tal d'ajudar a la 
realització de les activitats destinades al compliment de les finalitats d'interès general 
pròpies de la Fundació. 
 
2n. Aprovar la despesa prevista al pressupost municipal per l'any 2007, per un import de 
6.000 euros, subvenció que s'atorga de conformitat a allò previst en l'article 22.2.a de la Llei 
38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions. 
 
3n. Autoritzar l'Il.lim. Sr. alcalde per la signatura del conveni, àdhuc la seva modificació en 
aspectes no substancials, i per la realització dels actes necessaris per l'execució del conveni 
abans esmentat. 
 
4r. Notificar aquest acord a la Fundació  Privada Abadia de Montserrat, 2025, als efectes 
oportuns.  
 
 
7.- APROVACIÓ CONVENI DE COL·LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I 
L'ENTITAT IPCENA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar el text del Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i la Institució de 
ponent per a la conservació i l'estudi de l'entorn natural  (IPCENA),  que consta en 
l'expedient, per tal d'ajudar al finançament de les campanyes de educació ambiental i de 
sensibilització social en els principis del creixement sostenible  d'IPCENA a la ciutat de 
Lleida. 
 
2n. Aprovar la despesa  de 9.000 euros, amb càrrec a la partida 01.111.48901 del 
pressupost municipal per l'any 2007, subvenció que s'atorga de conformitat a allò previst en 
l'article 22.2.c de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions. 
 
3n. Autoritzar l'Il.lim. Sr. alcalde per la signatura del conveni i per la realització dels actes 
necessaris per l'execució del conveni abans esmentat. 
 
8.- CONCESSIÓ DE LA MEDALLA DE LA CIUTAT A TÍTOL PÒSTUM AL SR. SIMEÓ 
MIQUEL PEGUERA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la medalla d'or de la ciutat, a títol pòstum, al SR. 
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SIMEÓ MIQUEL I PEGUERA, fonamentada en que ha servit els interessos de la ciutat i de 
tots els lleidatans amb dedicació i honestedat i amb un alt grau d'excel·lència. 

 
 
9.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDARITAT A UNICEF 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a UNICEF, 
fonamentada en la important tasca que des de fa 60 anys ha estat duent a terme aquesta 
entitat en la lluita dels drets dels infants. 

 
 
10.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA A LA SOLIDARITAT A LA LLAR DE 
JUBILATS DE LA BORDETA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria a la solidaritat a la Llar 
Municipal de Jubilats de la Bordeta, fonamentada en la important tasca que des de fa 25 
anys ha estat duent a terme aquesta associació, especialment amb la gent gran, tot i 
potenciant la participació d'aquest col·lectiu en les activitats i en la via lúdica i de lleure de la 
nostra ciutat. 

 
 
11.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU I PEDAGÒGIC A 
LA PROMOTORA SOCIAL EQUIP DE CAMPAMENTS (PROSEC) 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu i pedagògic a 
Promotora Social Equip de Campaments -PROSEC. fonamentada en la important tasca que 
des de fa 20 anys ha estat duent a terme aquesta associació, especialment amb el col·lectiu 
de joves i adolescents, i per la seva implicació amb aquest sector de la població de Lleida.

 
 
12.- CONCESSIÓ DE LA  PLACA DE LA  PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU I PEDAGÒGIC 
AL COL·LECTIU D'INICIATIVES JUVENILS CONTRA L'ATUR (CICJA) 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu i pedagògic al 
Col·lectiu d'Iniciatives Juvenils Contra l'Atur - CIJCA, fonamentada en la important tasca que 
des de fa 20 anys ha estat duent a terme aquesta associació, especialment amb el col·lectiu 
de joves i adolescents, i per la seva implicació amb aquest sector de la població de Lleida.
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13.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU AL COL·LEGI EL 
CARME DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit educatiu al col·legi El 
Carme de Lleida, fonamentada en la important tasca pedagògica realitzada i la llarga 
trajectoria de la institució que ha celebrat el 75è Aniversari de la seva creació. 
 
 
14.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT EDUCATIU A L'IES ESCOLA 
DEL TREBALL DE LLEIDA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paseria al mèrit educatiu a l'IES Escola 
del Treball de Lleida, fonamentada en la important tasca pedagògica realitzada i la llarga 
trajectoria de la institució que celebra enguany el 75è Aniversari de la seva creació. 
 
 
15.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ , MITJANÇANT 
LLIURE DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA DEL 
RESPONSABLE POLÍTIC DE L 'ÀMBIT D'ECONOMIA 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA DEL RESPONSABLE POLÍTIC DE L'ÀMBIT D'ECONOMIA, 
mitjançant el sistema de lliure designació.  
 
 
16.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ, MITJANÇANT LLIURE 
DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA DEL 
RESPONSABLE POLÍTIC DE L 'ÀMBIT D'URBANISME 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
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SECRETARIA EXECUTIVA DEL RESPONSABLE POLÍTIC DE L'ÀMBIT D'URBANISME, 
mitjançant el sistema de lliure designació.  

 
 
 
17.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISI , MITJANÇANT LLIURE 
DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA  DEL 
RESPONSABLE POLÍTIC DE L 'ÀMBIT DE SERVEIS GENERALS 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA DEL RESPONSABLE POLÍTIC DE L'ÀMBIT DE SERVEIS 
GENERALS , mitjançant el sistema de lliure designació.  

 
 
 
18.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISI , MITJANÇANT LLIURE 
DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA DEL 
RESPONSABLE POLÍTIC DE L 'ÀMBIT DE PARTICIPACIÓ, EDUCACIÓ I 
SOSTENIBILITAT 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA DEL RESPONSABLE POLÍTIC DE L'ÀMBIT DE 
PARTICIPACIÓ, EDUCACIÓ I SOSTENIBILITAT, mitjançant el sistema de lliure designació. 

 
 
 
19.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ,  MITJANÇANT 
LLIURE DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA DEL 
RESPONSABLE POLÍTIC DE L 'ÀMBIT DE CULTURA ESPORTS I DRETS CIVILS 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
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Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA DEL RESPONSABLE POLÍTIC DE L'ÀMBIT DE CULTURA, 
ESPORTS I DRETS CIVILS, mitjançant el sistema de lliure designació.  

 
 
 
20.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ , MITJANÇANT 
LLIURE DESIGNACIÓ, DE CINC LLOCS  DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA 
D'ALCALDIA 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió de cinc llocs de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA D'ALCALDIA , mitjançant el sistema de lliure designació.  

 
 
 
21.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ , MITJANÇANT 
LLIURE DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE SECRETARIA EXECUTIVA DE LA 
SINDICATURA DE GREUGES 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de 
SECRETARIA EXECUTIVA DE LA SINDICATURA DE GREUGES, mitjançant el sistema de 
lliure designació.  

 
 
 
22.- APROVACIÓ BASES CONVOCATÒRIA PER A LA PROVISIÓ , MITJANÇANT 
LLIURE DESIGNACIÓ, DEL LLOC DE TREBALL DE CAP DE SERVEI DE 
FISCALITZACIÓ I CONTROL PRESSUPOSTARI 
  
Amb caràcter previ a la votació del punt de l'ordre del dia, el grup de CiU demana que se 
sotmeti a votació deixar-ho sobre la taula. Aquesta proposta és rebutjada amb 7 vots a favor 
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de CiU, 16 en contra del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta del cap del Servei de Recursos Humans,  amb16 vots a favor 
del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions de CiU i PP,  s'acorda:  
 
Aprovar les bases reguladores de la convocatòria per a la provisió del lloc de treball de  CAP 
DE SERVEI DE FISCALITZACIÓ I CONTROL PRESSUPOSTARI, mitjançant el sistema de 
lliure designació.  

 
 
 
23.- CREACIÓ DE CINC PLACES PER A LA INTEGRACIÓ DEL GRUP D AL C DE 
CONFORMITAT AMB L'ART. 37 DE L'ACORD DE CONDICIONS LABORALS 
  
Vista la proposta feta pel director de l'Àmbit del Servei d'Economia, en la que manifesta que 
resulta convenient, ateses les seves característiques, la creació de cinc places de cobrador-
notificador, grup C, places que s'inclouran en el procès de promoció especial d'integraicó del 
grup D al C (article 37 del vigent acord de condicions laborals). 
 
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos 
Humans: 
 
Creació de cinc places de COBRADOR-NOTIFICADOR, grup C, per tal de donar 
compliment a l'article 37 del vigent acord de condicions laborals. 

 
 
24.- APROVACIÓ CANVI DENOMINACIÓ LLOC DE TREBALL 
  
Vista la proposta de la directora del Servei de l'Àmbit d'Urbanisme, Sra. Teresa Serentill 
Brescó, en la que manifesta que resulta convenient, ateses les seves competències i 
funcions, el canvi de denominació del Negociat de Logística per Negociat de Disciplina 
d'Activitats. 
 
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos 
Humans: 
 
El canvi de denominació de l'actual  Negociat de Logística per negociat de Disciplina 
d'Activitats. 

 
 
25.- AMORTITZACIÓ D'UNA PLAÇA DE PSICÒLEG/OGA I CREACIÓ D'UNA PLAÇA DE 
PSICOPEDAGOG/A 
  
Vista la proposta del director del Servei de l'Àmbit de Benestar i Cohesió Social, Sr. Carles 
Alsinet Mora, en la que manifesta que resulta convenient, amortitzar una plaça de 
psicòleg/oga i crear-ne una de psicopedagog/a, atès que les tasques a desenvolupar 
s'adeqüen més al perfil de la psicopedagogia. 
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Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del cap del Servei de Recursos 
Humans: 
 
L'amortització d'una plaça de psicòleg/a, i la creació d'una  de psicopedagog/a, de 
conformitat amb l'exposat anteriorment. 

 
 
 
26.- APLICACIÓ DEL FONS ADDICIONAL DEL 0,35% ANUAL DE LA MASSA SALARIAL 
ESTABLERTA EN LA DISPOSICIÓ ADDICIONAL SEGONA DEL VIGENT ACORD DE 
CONDICIONS LABORALS 
  
Conforme a la Disposició Addicional 2a  de l'Acord de funcionaris i del Conveni del personal 
Laboral de l'Ajuntament de Lleida per a l'1/01/2006 al 31/12/2008, es crea un fons addicional 
pels anys 2006, 2007 i 2008 del 0,35% anual de la massa salarial dels respectius anys 
anteriors, per a promocions, tant verticals com horitzontals de tots els grups, així com per a 
revisions del catàleg. Així mateix es crea una Comissió específica creada a l'efecte que es 
reunirà per a consensuar el nombre de llocs de treball que s'han de promocionar anualment 
i el percentatge destinat a la revisió del catàleg. 
 
Aquesta Comissió Específica està composada per representants de la Corporació i els  
diferents membres que representen l'actual mapa sindical de l'Ajuntament de Lleida.  
 
Després de diferents reunions d'aquesta Comissió, i una vegada estudiades a fons cada una 
de les diferents propostes efectuades tant per part de la Corporació com per part dels 
sindicats, i atès que s'ha arribat a un acord per unanimitat. 
 
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del  cap de servei de Recursos 
Humans: 
 
PROMOCIONS INTERNES (0'35%) 
 
1) En tots aquells llocs de treball que poden ser ocupats indistintament per personal dels 
grups E o D, D o C, C o B, B o A,  i fruit de la negociació de l'aplicació del 0'35 % de la 
massa salarial dels anys 2005, 2006 i 2007 l'Ajuntament es compromet a realitzar 
promocions internes per accedir al grup immediatament superior, sense que aquesta 
promoció suposi  una modificació del nivell de catàleg i sempre amb els requisits que per a 
les promocions preveu la legislació vigent. 
 
2) També existeix el compromís per part d'aquest Ajuntament de realitzar promocions 
internes amb modificació del lloc de treball i nivell de catàleg per resoldre determinades 
situacions existents a la plantilla sempre i quan es realitzin treballs de superior categoria.
 
Aquestes promocions es realitzaran abans de la finalització de la vigència de l'actual Acord-
Conveni. 
 
COMPLEMENTS DE DESTI 
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1. L'increment del complement de destí en cap cas serà absorvit per qualsevol altre 
complement dels existents en les taules retributives.  
 
Els efectes econòmics seran a partir del 1 de setembre del 2007: 
 
Grup A:  Tots els grups A que tinguin un nivell de C.D. 22 augmentaran aquest nivell al 23.
 
Grup B: Tots els grups B que tinguin un nivell de C.D. 20 augmentaran aquest nivell al 21.
 
Grup C: Tots els grups C que tinguin un nivell de C.D. 19 augmentaran aquest nivell al 20.
 
2. Tots els llocs de treball que tinguin assignat algun dels nivells de complement de destí 
compresos entre el 24 i el 29, i que a més portin 8 anys d'antiguitat amb el mateix 
complement de destí, aquest s'augmentarà en un nivell. 
 
3. Els efectes econòmics seran a partir del 1 de gener del 2008: 
 
Grup A:  Tots els grups A que tinguin un nivell de C.D. 23 augmentaran aquest nivell al 24.
 
Grup B: Tots els grups B que tinguin un nivell de C.D. 21 augmentaran aquest nivell al 22.
 
Grup C: Tots els grups C que tinguin un nivell de C.D. 20 augmentaran aquest nivell al 21.
 
CATÀLEG: 
 
Els efectes econòmics seran a partir del 1 de setembre del 2007. 
 
Grup E i D  Que tinguin el nivell 2 de catàleg augmentaran al nivell 3. 
 
Grup E (subalterns - conserges d'escola - operaris d'obres i serveis) amb el nivell 3 de 
catàleg augmentaran al nivell 4 . 
 
Grup E (treballadores familiars) amb el nivell 4 de catàleg augmentaran al nivell 5. 
 
Grup E i D (responsables de grup i tasques d'inspecció de via pública) augmentaran al nivell 
7 de catàleg. 
 
Grup D (Auxiliar-Operador d'Emissora) augmentarà del nivell 5 al 6. 
 
Grup D (responsable manteniment vehicles Guàrdia Urbana) augmentarà del nivell 5 de 
catàleg al 6. 
 
Grup D ( Auxiliars Administratius adscrits a la Guàrdia Urbana) augmentaran el nivell de 
perillositat del 2 al 3. 
 
Grup D (Agents Vigilància d'Edificis) Augment del nivell de perillositat del 4 al 5. 
 
Grup D (Caporal de la G.U.). Augment del nivell de perillositat del 4 al 5. 
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Grup C (Administratius/ves) amb el nivell 7 de catàleg augmentaran al nivell 8. 
 
Caps de Negociat amb el nivell 8 de catàleg augmentaran al nivell 9. 
 
Grup C (Agents Executius) amb el nivell 10 de catàleg augmentaran al 12 i el Cap d'Unitat 
Tècnica de Recaptació Executiva augmentarà al 14. 
 
Equiparació de subalterns de l'OMAC amb tasques d'atenció  als agents d'atenció, 
augmentaran al nivell 7. 
 
El nivell mínim de catàleg del grup B serà el 11. 
 
El nivell mínim de catàleg del grup A serà el 12. 
 
Tècnic Programes Europeus: augment del nivell 11 al 12. 
 
Cap de Servei de Recursos Humans, canvi de nivell de catàleg a 17 
 
Responsable de gestió pressupostària de Cultura, augment del nivell 10 al 11. 
 
Tècnic Especialista SIG augment del nivell 14 al 15. 
 
Delineants canvi nivell del 9 al 10. 
 
 
Sobrestants augment al nivell 10 
 
Cap UT Rehabilitació augment del nivell al 14 
 
Responsable Delineació (arquitectura) augment al nivell 11 
 
Responsable Delineació (enginyeria) augment al nivell 11 
 
Responsable Delineació (urbanisme) augment al nivell 11 
 
Tècnic Auxiliar Inspecció augment al nivell 12 
 
Operador de Centre Control de Trànsit (adscrit a control energètic) augment al nivell 9 
 
1 Tècnic de gestió informàtica de Benestar i Cohesió Social nivell 12/3 
 
 
CREACIONS DE LLOCS DE TREBALL PLANTILLA 2008 
 
 
1 Cap de Negociat de Seguretat Social nivell 9/1 
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1 Cap de la Unitat Tècnica  de Règim de Personal nivell 12/1 
 
1 Cap de la Unitat Tècnica de Recursos Humans nivell 12/1 
 
1 Cap de Negociat de selecció de personal nivell 9/1 
 
2 Cap Unitat Tècnica de nòmines i gestió pressupostària nivell 12/1 
 
1 Tècnic de gestió informàtica de Serveis Generals nivell 12/3 
 
1 Tècnic de gestió informàtica d'Alcaldia nivell 12/3 
 
1 Unitat Tècnica de Gestió de l'endeutament, Inversions i Consorci nivell 12/1 
 
1 Cap Secretaria executiva Oficialia Major nivell 10/1 
 
1 Cap Negociat administració Sanitària nivell 9/1 

 
 
27.- APROVACIÓ DEL CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT, EL CONSELL COMARCAL 
DEL SEGRIÀ I EYSA SOBRE LA PRESTACIÓ DEL SERVEI DE RETIRADA DE 
VEHICLES DE LA VIA PÚBLICA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del tinent d'alcalde de Seguretat 
Ciutadana : 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida, el Consell Comarcal del 
Segrià i l'empresa Estacionamientos y Servicios SA (EYSA) sobre la prestació del servei de 
retirada de vehicles de la via pública. 
 
 
28.- APROVACIÓ CONVENI DE COL.LABORACIÓ ENTRE L'AJUNTAMENT I 
L'ASSOCIACIÓ DE COL·LABORADORS DE PROTECCIÓ CIVIL DE LLEIDA I PROVÍNCIA 
  
Vista la proposta del tinent d'alcalde de Seguretat Ciutadana, per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i l'Associació de 
Col·laboradors de Protecció Civil de Lleida i Província, per tal de facilitar i potenciar les 
activitats de la mencionada Associació. 
 
 
29.- CONCESSIÓ D'UNA MEDALLA DE LA PAERIA AL MÈRIT CULTURAL A MONS. 
FRANCESC XAVIER CIURANETA AYMI 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la medalla de la Paeria al mèrit cultural a Mons. 
Francesc Xavier Ciuraneta Aymi. Des del primer dia com a Bisbe de Lleida, s'ha involucrat 
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plenament no només en els assumptes de la Diòcesi, sinó també en la vida social lleidatana 
destacant per la seva valent defensa del patrimoni artístic lleidatà, participant activament 
amb gran enteresa i coherència de pensament. 

 
 
 
30.- APROVACIÓ CONVENI MARC AMB EL CONSORCI DE NORMALITZACIÓ 
LINGÜÍSTICA PER AL DESENVOLUPAMENT DE PROGRAMES I ACTUACIONS 
D'ACOLLIMENT LINGÜISTIC I DE L'ANNEX A AQUEST CONVENI PER A 
L'ORGANIZACIO DE L 'AULA DE LA LLENGUA 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta del president de la Comissió de 
Cultura, Esports i Drets Civils: 
 
1. L'aprovació del Conveni marc entre el Consorci de Normalització Lingüística i l'Ajuntament 
de Lleida per al desenvolupament de programes i actuacions d'acolliment lingüístic. 
 
2. L'aprovació de l'Annex al conveni marc codi C863-19-018-07 entre el Consorci per a la 
Normalització Lingüística i l'Ajuntament de Lleida per al desenvolupament de programes i 
actuacions d'acolliment lingüístic mitjançant l'organització de l'Aula de Llengua. 
 
3. L'aportació de l'Ajuntament de Lleida al Consorci per a la Normalització Lingüística és de 
15.000 euros. 

 
 
31.- APROVACIÓ DE LA MODIFICACIÓ DE LA CLÀUSULA TERCERA DEL CONVENI 
AMB EL CLUB ESPORTIU LLEIDA LLISTA BLAVA DE 9-6-2004 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1r. Modificar la clàusula Tercera del conveni signat amb el Club Esportiu Lleida Llista Blava 
de Lleida, el dia 9 de juny de 2004, quedant el segon paràgraf redactat de la següent 
manera: 
 
"El present conveni es podrà prorrogar fins a un màxim de tres anys, sobre el termini de 
vigència inicial, per mutu acord de les parts mitjançant resolució expressa de l'Ajuntament 
de Lleida". 
 
Aquesta modificació es formalitzarà mitjançant la corresponent clàusula addicional, de 
conformitat amb el previst en la clùausula sisena de l'esmentat conveni. 
 
Segon.- Acordar la pròrroga del Conveni de col·laboració signat entre l'Ajuntament de Lleida 
i el Club Llsita Blava de Lleida el dia 9 de juny de 2004, durant el termini previst en la 
clàusula tercera en la seva nova redacció, que afectarà els anys 2008 i 2009. 
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32.- APROVACIÓ DE  CONVENIS, AMB DIFERENTS ENTITATS ESPORTIVES DE 
LLEIDA, PER A LA DINAMITZACIÓ DE L'ESPORT D'ÈLIT I COMPETICIONS DE CAIRE 
NACIONAL A LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el texts dels convenis amb les següents entitats: 
 
· Federació Catalana de Tennis 
. Club Hípic Segre 
. Associació Lleidatana d'Handbol 
. Sícoris Club 
. Club Esportiu Volley Lleida de la Terra Ferma 
. Club Rally Clàssics. org 
. Moto Club Segre 
. Escuderia Lleida 
 
Que tenen com a finalitat dinamitzar l'esport d'èlit a la ciutat de Lleida. 
 
2. Aprovar les despeses derivades dels convenis amb les entitats esmentades. 
 
3. Autoritzar l'Il·lustríssim Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'Alcalde competent per raó de la 
matèria, per la signatura dels presents convenis, així com per a la realització de tots els 
actes necessaris per a l'execució i concreció del present acord. 
 
 
33.- APROVACIÓ DEL CONVENI AMB LA FEDERACIÓ CATALANA DE GIMNÀSTICA 
PER A L'ORGANITZACIÓ DEL TORNEIG INTERNACIONAL DE GIMNÀSTICA CIUTAT DE 
LLEIDA 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el text del conveni amb la Federació Catalana de Gimnàstica que té com a 
finalitat l'organització del "Torneig Internacional de Gimnàstica ciutat de Lleida". 
 
2. Aprovar les despeses derivades dels convenis amb les entitats esmentades. 
 
3. Autoritzar l'Il·lustríssim Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'Alcalde competent per raó de la 
matèria, per la signatura dels presents convenis, així com per a la realització de tots els 
actes necessaris per a l'execució i concreció del present acord. 
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34.- APROVACIÓ CONVENIS, AMB DIFERENTS ENTITATS ESPORTIVES DE LLEIDA, 
PER A LA DINAMITZACIÓ DE L'ESPORT FEMENÍ A LA CIUTAT DE LLEIDA 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el texts dels convenis amb les següents entitats: 
 
. Club Bàsquet Lleida 
. Centre Excursionista de Catalunya 
. Club de Futbol Pardinyes 
. CECELL 
 
Que tenen com a finalitat dinamitzar la pràctica de l'esport femení a la ciutat de Lleida.  
 
2. Aprovar les despeses derivades dels convenis amb les entitats esmentades. 
  
3. Autoritzar l'Il·lustríssim Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'Alcalde competent per raó de la 
matèria, per la signatura dels presents convenis, així com per a la realització de tots els 
actes necessaris per a l'execució i concreció del present acord. 

 
 
 
35.- APROVACIÓ CONVENIS, AMB DIFERENTS ENTITATS ESPORTIVES DE LLEIDA, 
PER A LA DINAMITZACIÓ DE L'ESPORT BASE I LA INTEGRACIÓ SOCIAL 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el texts dels convenis amb les següents entitats: 
 
· Societat de Pescadors Esportius de Lleida 
· Unió Esportiva Bordeta 
· Secció Esportiva AEM 
· Centre Excursionista de Lleida 
· Federació Catalana de Piragüisme 
· Penya Ciclista Colomina 
· Club Petanca Secà de Sant Pere 
· Natació per Tothom 
· Club Esportiu Lleida Llista Blava 
 
Que tenen com a finalitat dinamitzar la pràctica de l'esport a la base de les entitats, 
potenciar la vessant educativa del fet esportiu així com la integració social. 
 
2. Aprovar les despeses derivades dels convenis amb les entitats esmentades. 
 
3. Autoritzar l'Il·lustríssim Sr. Alcalde o el Sr. Tinent d'Alcalde competent per raó de la 
matèria, per la signatura dels presents convenis, així com per a la realització de tots els 
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actes necessaris per a l'execució i concreció del present acord. 
 

 
 
36.- RATIFICACIÓ DE SOL·LICITUDS DE SUBVENCIÓ DIRECTES PRESENTADES PER 
LA REGIDORIA D'ESPORTS AL CONSELL CATALÀ DE L'ESPORT PER A PAVELLÓ 
POLIESPORTIU 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Cultura, Esports i Drets Civils, per 
unanimitat s'acorda: 
 
Ratificar la sol·licitud de subvenció directa persentada per la Regidoria d'Esports al Consell 
Català de l'Esport per a "Pavelló poliesportiu".  

 
 
37.- APROVACIÓ BASES I CONVOCATÒRIA PREMI BAULA A PROJECTES 
D'EXPERIÈNCIES PARTICIPATIVES 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Participació, Educació i Sostenibilitat, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les Bases de la Convocatòria del Premi Baula, d'experiències participatives. 
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. Aquest 
acord d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap reclamació durant 
el termini d'exposició pública. 
 
 
38.- APROVACIÓ BASES I CONVOCATÒRIA DE BEQUES CRISTINA DE PIZAN 
  
Vista la proposta del president de la Comissió de Participació, Educació i Sostenibilitat, per 
unanimitat s'acorda: 
 
1r. Aprovar les Bases de la Convocatòria de la III Beca de Recerca Cristina de Pizán.  
 
2n. Sotmetre les esmentades Bases a exposició pública per un termini de 30 dies. Aquest 
acord d'aprovació es considerarà definitiu en cas que no es presenti cap reclamació durant 
el termini d'exposició pública. 

 
 
39.- APROVACIÓ MODIFICACIÓ DE DIVERSOS ARTICLES DE L'ORDENANÇA 
MUNICIPAL DE NETEJA VIÀRIA I GESTIÓ DE RESIDUS DE LLEIDA 
  
Amb caràcter previ a la votació de la proposta presentada pel president de la Comissió 
Informativa de Participació, Educació i Sostenibilitat, es procedeix al debat i votació sobre 
les tres esmenes presentades pel grup municipal de CiU. L'esmena primera és assumida i 
incorporada a la proposta inicial per la regidora ponent. Les esmenes segona i tercera són 
rebutjades amb 16 vots en contra dels grups de PSC, ERC-EV i ICV-EA, 7 a favor del grup 
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de CiU i 3 abstencions del grup del PP. 
 
Sotmesa a votació la proposta presentada per la Presidència de la Comissió Informativa 
(que incorpora l'esmena primera del grup municipal de CiU) s'aprova per unanimitat, 
adoptant-se l'acord següent:  
 
1. La modificació del paràgraf a) de l'art. 21 de l'Ordenança que quedaria redactat així: 
 
"Com a norma general a la ciutat, i quan la prestació del servei sigui nocturna, l'horari per 
treure els residus de fracció orgànica i rebuig és de 19 a 23 hores durant el període comprés 
entre el dia 1 d'octubre i el 31 de maig (horari d'hivern) i de 20 a 23 hores durant el període 
comprés entre el dia 1 de juny i el 31 de setembre (horari d'estiu). Mai no es podrà dipositar 
els residus després d'haver-se prestat el servei de recollida. 
 
Resten excloses de l'aplicació de l'article 21 paràgraf a), totes aquelles zones del municipi 
que per la seva naturalesa (Partides de l'Horta, Sucs i Raimat) no tenen un servei de 
recollida de brossa diària. 
 
Aquest horari podrà ser modificat de forma permanent o temporal mitjançant resolució 
d'Alcaldia de la que es donarà informació suficient a la ciutadania."  
 
2. La modificació del paràgraf a) de l'art. 33 de l'Ordenança que quedaria redactat així: 
 
"Com a norma general a la ciutat, i quan la prestació del servei sigui nocturna, l'horari per 
treure els residus de fracció orgànica i rebuig és de 19 a 23 hores durant el període comprés 
entre el dia 1 d'octubre i el 31 de maig (horari d'hivern) i de 20 a 23 hores durant el període 
comprés entre el dia 1 de juny i el 31 de setembre (horari d'estiu). Per als establiments de 
gran producció de fracció orgànica, la recollida es fa porta a porta en horari diürn i s'ha de 
pactar amb l'Ajuntament de manera individual. 
 
Mai no es podrà dipositar els residus després d'haver-se prestat el servei de recollida. 
 
Aquest horari podrà ser modificat de forma permanent o temporal mitjançant resolució 
d'alcaldia de la que es donarà informació suficient a la ciutadania."  
 
3. La modificació del paràgraf b) de l'art. 33 de l'Ordenança que quedaria redactat així: 
 
"El cartró d'origen comercial, en qualsevol dels sistemes de recollida implantats, s'ha de 
dipositar plegat a la vora dels contenidors d'escombraries entre les 20 i les 21 hores. 
 
Aquest horari podrà ser modificat de forma permanent o temporal mitjançant resolució 
d'alcaldia de la que es donarà informació suficient a la ciutadania."  
 
4. L'aprovació inicial d'aquestes modificacions pel Plenari de la Corporació Municipal, atès 
l'informe favorable de la Comissió Informativa de l'Àmbit de Participació, Educació i 
Sostenibilitat. 
 
5. Realitzar el preceptiu tràmit d'exposició pública, de conformitat amb allò previst en  l'article 
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178 del text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de Catalunya, aprovat per D. Leg. 
2/2003, de 28 d'abril. Es cas de no haver reclamacions o suggeriments el text esdevindrà 
definitiu i es procedirà a la seva publicació íntegra  de la forma prevista en la vigent 
legislació de règim local. 

 
 
 
40.- APROVACIÓ D'ELABORACIÓ DEL PROJECTE EDUCATIU DE LA CIUTAT 
  
Atès que un dels objectes de l'IME és organitzar, gestionar i executar el programa, projectes 
i activitats de la Regidoria d'Educació, d'acord amb els pressupostos i els objectius que 
marquin la política  educativa de la Regidoria. 
 
Atès que el Consell Rector de l'Institut Municipal d'Educació, en sessió de data 24 d'abril de 
2007, va acordar aprovar el disseny del Projecte Educatiu de la ciutat (PEC). 
 
Vista la proposta del president de la Comissió de Participació, Educació i Sostenibiltiat, per 
unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar el disseny del Projecte Educatiu de ciutat (PEC). 

 
 
 
41.- EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE L'ORDENANÇA FISCAL MUNICIPAL 3.5 "TAXA 
PER LA UTILITZACIÓ DE LES SALES D'EQUIPAMENTS MUNICIPALS" 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, amb 19 vots a favor del PSC, 
PP, ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de CiU,  s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar la modificació de l'Ordenança fiscal 3.5 Taxa per la utilització de les sales 
d'equipaments en el seu article 3 Tarifes, ampliat com a sala d'equipament municipal punt 
10. EL CENTRE D'INTERPRETACIÓ DE L'ORDRE DEL TEMPLE DE GARDENY. 
 
TARIFES 
 
10. CENTRE D'INTERPRETACIÓ DE L'ORDRE DEL TEMPLE DE GARDENY 
 
Servei  /  Tarifes  
 
Entrades: 
 
General  /  2,50 euros 
 
Reduïda: 
 
- Grups (+ de 10 pax i fins a màxim 20 pax)  / 1,50 euros 
- Pensionistes  /  1,50 euros 
- Joves de 7 a 21 anys  /  1,50 euros 
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- Titulars carnet jove  /  1,50 euros 
- Titulars carnet estudiant  /  1,50 euros  
- Titulars carnet de família nombrosa  /  1,50 euros 
- Entrada per operadors turístics (talonaris de 150 entrades)   /1,50 euros 
 
Gratuïta: 
 
- De 0 a 6 anys  /  0,00 euros 
- Major de 65 anys  /  0,00 euros 
- Persones amb disminució psíquica o física  /  0,00 euros 
- Col·lectius escolars en horari escolar  /  0,00 e uros 
 
Lloguer àudioguia  /  1,50 euros 
 
Aquesta modificació de l'Ordenança fiscal 3.5 entrarà en vigor al dia següent de la 
publicació al Butlletí Oficial de la Província i romandrà en vigor fins que no es modifiqui o es 
derogui. 
 
Segon.- Conforme amb allò establert als articles 17.1 i 17.2 del Reial Deret Legislatiu  
2/2004, de 5 de març, pel qual s'aprova el text refós de la Llei Reguladora de les Hisendes 
Locals, aquest acord s'exposarà al públic al tauler d'edictes de l'Ajuntament durant un 
termini de 30 dies hàbils, dins dels quals les persones interessades podran examinar 
l'expedient tramitat i presentar les reclamacions oportunes. L'anunci d'aquesta exposició 
s'ha de publicar al Butlletí oficial de la Província i almenys en un dels diaris que tinguin més 
difusió de la província. 
 
Tercer.- Si un cop finit el període d'exposició no s'ha presentat cap reclamació, s'haurà 
d'entendre com a definitivament aprovat l'acord de modificació de les ordenances fiscals no 
impugnades,  de conformitat amb allò disposat en l'article 17.3 del mateix text legal. 
 
Quart.- Que es segueixin els tràmits reglamentaris.  

 
 
42.- EXPEDIENT DE MODIFICACIONS DE CRÈDITS AL PRESSUPOST DE L'INSTITUT 
MUNICIPAL DE TREBALL "SALVADOR SEGUÍ" 2007  (I) 
  
Vista la proposta de la presidenta de la Comissió d'Economia, amb 19 vots a favor del PSC, 
PP,  ERC-EV i ICV-EA i 7 abstencions de CiU, s'acorda: 
 
Primer.- Aprovar l'expedient de Moficiacions de Crèdits al pressupost de l'Institut Municipal 
de Treball "Salvador Seguí" 2007 (I), segons el detall següent, resumit a nivell de capítols:
 
                                         ESTAT DE DESPESES 
                                               - Augments-  
 
CAPÍTOL                                                                 TOTAL CAPÍTOL 
 
   2       .................................................................      45.000,00 
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   6       .................................................................      72.000,00 
 
                        TOTAL ........................................    117.000,00 
 
                                           ESTAT D'INGRESSOS 
                                                 -  Augments -  
 
CAPÍTOL                                                                 TOTAL CAPÍTOL 
 
    8       .................................................................    117.000,00 
 
                                               R E S U M 
 
Augment en despeses ..............................................           117.000,00 
Augment en ingressos (aplicació romanent de Tresoreria)  117.000,00 
                                                                                         _____________ 
                                                                                             ANIVELLAT 
 
Segon.- Aprovar la documentació que es detalla en l'índex general de documents generals 
de l'expedient de Modificacions de Crèdits tramitat. 
 
Tercer.- De no presentar-se cap mena de reclamació durant el període d'exposició pública, 
l'acord d'aprovació de l'expedient de Modificacions de Crèdits al Pressupost de l'Institut 
Municipal de Treball "Salvador Seguí" 2007 (I), es considerarà aprovat definitivament, 
sotmetent-se posteriorment l'expedient al tràmit de publicació en els termes regulats pel 
Reial Decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, que aprova el text refós de la Llei reguladora de 
les Hisendes Locals. 
 
 
43.- CONSTITUCIÓ D'UNA CONCESSIÓ ADMINISTRATIVA A FAVOR DEL CONSORCI 
DEL PCiTAL DE DIVERSOS EDIFICIS I TERRENYS, SITUATS AL TURÓ DE GARDENY I 
AL SECTOR CIUTAT JARDÍ (JARDÍ BOTÀNIC) 
  
Vista la proposta de la regidora de l'Àmbit d'Economia, per unanimitat s'acorda: 
 
PRIMER.- Constituir una concessió administrativa a favor del Consorci del Parc Científic i 
Tecnològic Agroalimentari de Lleida dels terrenys i edificis inicialment adscrits per acords del 
Ple de l'Ajuntament de dates 4/10/2006 i 26/01/2006, que resten redefinits i delimitats de 
nou segons la descripció següent: 
 
a.- Diversos espais i edificis municipals de titularitat municipal, situats al Turó de Gardeny. 
Aquests espais estan ubicats a l'interior d'una total finca municipal inscrita al Registre de la 
Propietat núm. 1 de Lleida, volum 2.282, llibre 1.445, foli 67, registral núm. 84.733. i tenen 
una superfície aproximada de 13.260 m2 i inclouen, entre altres, els tres edificis en forma 
d'H. I amb una superfície sobre rasant aproximada de 16.431 m2. S'incorporen a Annex 1 
plànols en el que apareixen grafiats els espais i edificis que s'adscriuen. L'abast i condicions 
de l'adscripció d'aquests béns serà la que s'esmenta en l'epígraf següent.  
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b.- Uns terrenys de titularitat municipal, amb una superfície de 71.011,43 m2 (un cop exclòs 
un vial de vianants de 4.872,20 m2), situats al Sector Ciutat Jardí, entre el carrer d'Enric 
Farreny, el Parc de Bombers i l'Escola Tècnica Superior d'Enginyeria Agrària. No és objecte 
d'adscripció un enclau de 2.872 m2 ubicat al l'interior dels esmentats terrenys, atès que està 
cedit a l'Instituto Nacional de Meteorologia, en virtut d'acord plenari de 23 de desembre de 
2004. S'incorporarà com a Annex 2  un plànol en el qual apareix grafiat el terreny que 
s'adscriu " 
 
La concessió administrativa s'atorga sobre la part d'aquests espais i edificis que en 
l'actualitat no estiguin concessionats a tercers.  
 
SEGON.- Aquesta  concessió s'atorga com a adscripció de drets al Consorci del  Parc 
Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, de conformitat amb el previst en l'article 93.1 
de la Llei 33/2003, de 3 de novembre, de Patrimoni de les Administracions Públiques, en 
relació amb l'article 137.4.a) de la mateix llei que estableix la possibilitat de concedir de 
forma directa les concessions en els casos que els concessionari sigui una altre ens públic 
com és el present cas. També te el seu fonament en allò previst en els articles 33, 34 i 
concordants dels Estatuts del Consorci.  
 
TERCER- Aquesta concessió es regula per les condicions següents: 
 
1.- L'objecte de la concessió son els terrenys i edificis relacionats en els punts precedents i 
delimitats en els annexes 1 i 2 de la proposta, en la part en la qual no hi hagi atorgada en 
l'actualitat cap concessió administrativa diferent. L'objecte s'ampliarà automàticament quan 
finalitzi alguna de les concessions existents sobre els espais precedents.  
 
2.- L'espai concessionat podrà ser ampliat per acord dels òrgans competents de l'ajuntament 
de Lleida, en funció de les previsions que regula el punt quart d'aquest acord. També podrà 
ser modificat o reduït parcialment en algun dels espais quan hi hagi causes d'interès públic 
per part de l'administració concedent o siguin convenients en funció del pla de 
desenvolupament del Parc; en aquest casos s'establiran les mesures pertinents per 
compensar els perjudicis efectius que es puguin causar al Consorci.  
 
3.- L'Ajuntament de Lleida manté la titularitat dels béns objecte de la concessió, els quals 
conserven el seu caràcter de bé de domini púbic, així com la qualificació urbanística que els 
hi atorga el planejament del sector. L'Ajuntament es compromet a realitzar ,si s'escau, les 
tasques de regularització de la situació cadastral i registral de les finques objecte de 
concessió, unificant o disgregant les unitats concessionades, per tal de fer-les coincidir amb 
cadascuna de les unitats operatives confrontants. 
 
4.- La concessió dels béns s'efectua única i exclusivament pel compliment dels objectius del 
Consorci, previstos en l'article 6 dels seus estatuts. 
 
5.- La duració de la concessió serà de 50 anys, comptadors des de l'aprovació pel ple 
municipal de la constitució de la concessió. 
 
6.- La concessió s'extingirà de forma anticipada en els casos següents: 
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6.1.- Dissolució del consorci 
6.2.- Caducitat per venciment del termini concessional 
6.3.- Rescat de la concessió prèvia d'indemnització 
6.4.- Mutu acord 
6.5.- Renúncia del concessionari 
6.6.- Incompliment d'alguna de les condicions que regulen la concessió.  
6.7.- Desaparició del bé 
 
7.- La concessió es constitueix de forma gratuïta, atenent el caràcter d'aportació o adscripció 
de béns i drets per part d'un dels ens consorciats.  
 
8.-  Sobre els terrenys adscrits el Consorci farà les inversions d'adequació a la finalitat de 
Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari. Als efectes de la tramitació de les llicències 
d'obres, aquests projectes es consideren com a obres municipals i requeriran sempre 
l'aprovació per part de l'òrgan competent de l'ajuntament.   
 
9.- Un cop finit el termini de la concessió d'ús de l'immoble, les obres s'integraran en el 
patrimoni de l'Ajuntament de Lleida, sense que el Consorci o cap dels ens consorciats 
tinguin dret a cap tipus de compensació per les millores efectuades sobre els béns cedits, 
llevat de pacte exprés en contrari. 
 
10.-  El Consorci es farà càrrec de les obres de manteniment, conservació, gestió i millora 
dels terrenys i edificis objecte de la concessió. Igualment, el Consorci s'obliga a fer-se càrrec 
de les despeses derivades dels subministraments d'electricitat, gas, telèfon, aigua, etc.  Els 
imports del manteniments, conservació, millora i consums es podran repercutir en els 
usuaris de conformitat amb les normes que aprovi a tal efecte.  
 
11.- En cas de dissolució del Consorci l'ús dels béns adscrits retornarà de forma plena a 
l'Ajuntament de Lleida, el qual recobrarà totes les facultats possessòries sobre els mateixos, 
sense que això pugui originar cap compensació econòmica a favor de tercers ni a cap dels 
ens consorciats, sense perjudici de les carregues que puguin existir sobre els bens objecte 
de la concessió o els de nova construcció. Tot això, comportarà que l'Ajuntament recuperi 
les facultats d'imperi que corresponen a qualsevulla administració en matèria de 
concessions administratives, respecte dels diversos espais que puguin mantenir alguna 
concessió encara vigents. 
 
12.- El Consorci podrà concertar o cedir a tercers a canvi de preu en règim de contractació 
privada les finques objecte de la concessió. Cap contracte celebra entre el Consorci i tercer 
pot tenir una durada que ultrapassi el termini màxim de la concessió. 
 
13.- Atenent al caràcter de zona verda que tenen la major part dels terrenys adscrits, s'haurà 
de compatibilitzar l'ús comú general dels mateixos amb les finalitats pròpies del consorci, 
respecte d'aquests. Qualsevol altre tipus d'aprofitament sobre els béns adscrits haurà 
d'ésser autoritzat per l'òrgan competent de l'Ajuntament de Lleida 
 
14.- L'Ajuntament prestarà la seva col·laboració per efectuar les accions pertinents per tal de 
remoure els obstacles que puguin impossibilitar les finalitats pròpies de l'adscripció 
concessional.  
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15.- Atenent a les característiques de la concessió, correspon a l'Ajuntament de Lleida, i en 
la seva representació a l'Il·lm. senyor Alcalde, la interpretació  i complementació d'aquestes 
condicions, quan així sigui necessari, en tant que titular del bé de domini públic. 
 
La present concessió es formalitzarà en document administratiu, i podrà ser elevat a 
escriptura pública a sol·licitud del concessionari. 
 
QUART.- En l'Annex 3 d'aquest acord es delimita el conjunt de terrenys que, en 
desenvolupament del Pla del Parc Científic i Tecnològic Agroalimentari de Lleida, poden ser 
objecte d'ampliació de la concessió administrativa que atorga el present acord, o 
adscripcions en els termes que es determinin.  La Junta de Govern Local, per delegació del 
Ple municipal, acordarà, quan les condicions ho facin necessari, la incorporació a la 
concessió de tots o alguns dels edificis i terrenys relacionats a l'Annex 3, en les condicions 
generals abans especificades i amb les específiques que siguin necessari en cada moment, 
incloent les càrregues d'urbanització que hagi d'assumir el Consorci en cada cas. 
 
Els espais que tinguin vigents concessions s'incorporaran a la concessió administrativa 
actual de forma automàtica en el moment que la vigent concessió finalitzi per qualsevol de 
les causes previstes en la legislació vigent, i en els seus corresponents plecs de condicions, 
considerant-se fins i tot com a causa de finalització la no formalització de la concessió. La 
Junta de Govern Local poder  acordar,  per delegació del Ple Municipal, l'adscripció 
d'aquestes concessions, per subrogació a favor del PCiTAL dels drets i obligacions de 
l'Ajuntament de Lleida. També dintre del mateix àmbit podrà fer adscripcions patrimonials o 
de drets, en les condicions que es determinin.  
 
Qualsevol altra adscripció de béns o drets al Consorci requerirà el corresponent acord 
plenari.  
 
CINQUÈ.- El present acord deixa sense efecte els acords d'adscripció adoptats pel Plenari 
en dates 4 d'octubre de 2006 i  26 de gener de 2007.  
 
SISÈ. Facultar a l'Il·lm Sr. Alcalde i/o a la Junta de Govern Local, amb poders tan amplis 
com calguin per a l'execució d'aquest acord, així com per a la interpretació de les condicions 
que regulen l'adscripció dels béns i per a la resolució de les controvèrsies que es puguin 
originar en el futur. 
 
Els Annexes esmentats consten en l'expedient administratiu diligenciats pel secretari 
general de la Corporació.  

 
 
 
44.- CONCESSIÓ DE LA PLACA DE LA PAERIA AL MÈRIT CIENTÍFIC O INVESTIGADOR 
A SAN MIGUEL, FÀBRICAS DE CERVEZA Y MALTA SA 
  
Per unanimitat s'acorda: 
 
Aprovar definitivament la concessió de la Placa de la Paeria al mèrit científic o investigador  
a Sant Miguel, Fàbricas de Cerveza y Malta SA  que ha estat, des del seu inici, una empresa 
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influent en el teixit econòmic lleidatà i en les seves instal.lacions han treballat molts 
lleidatans i lleidatanes, ha mostrat, en tot moment, el desig d'apropar els seus processos 
productius al consumidor, motiu pel qual va crear el Centre d'Interpretació Industrial del grup 
Mahou-San Miguel a Lleida, complex pioner quant a la forma de mostrar una instal·lació 
industrial, i també participa en la recuperació del patrimoni històric de Lleida. Per totes 
aquestes raons, SAN MIGUEL, FÁBRICAS DE CERVEZA Y MALTA SA, s'ha fet 
mereixedora del reconeixement de lleidatanes i lleidatans. 

 
 
 
45.- APROVACIÓ DEL TEXT DEL CONVENI DE COL.LABORACIÓ AMB ADIGSA PER A 
LA POSADA EN MARXA DEL PROGRAMA DE MEDIACIÓ PER AL LLOGUER SOCIAL 
EN EL MUNICIPI DE LLEIDA 
  
Vista la proposta del tinent d'alcalde i president de l'Oficina Local d'habitatge, per unanimitat 
s'acorda: 
 
1r.- Aprovar el text  del Conveni de col·laboració entre l'Ajuntament de Lleida i la Generalitat 
de Catalunya, mitjançant Adigsa, empresa pública, adscrita al Departament de Medi 
Ambient i Habitatge i la Secretaria General del Departament d'Acció Social i Ciutadania; per 
a la posada en marxa del Programa de mediació per al lloguer social en el municipi de 
Lleida.  
                                                                       
2n.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a que en representació de la Corporació procedeixi a  
la  signatura  de  quants  documents  siguin necessaris per a l'executivitat d'aquest acord. 

 
 
 
46.- DESESTIMACIÓ AL.LEGACIONS PRESENTADES PER ENDESA DISTRIBUCION 
ELECTRICA SLU RELATIVES A LA CONCESSIÓ D'UNA FINCA MUNICIPAL SITUADA 
AL SUR 36, DESTINADA A LA CONSTRUCICÓ I EXPLOTACIÓ D'UNA SUBESTACIÓ DE 
TRANSFORMACIÓ I APROVAR LA SEVA ADJUDICACIÓ 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1.- Desestimar les al·legacions formulades per l'entitat mercantil ENDESA DISTRIBUCIÓN 
ELÉCTRICA, SLU, a l'expedient de concessió administrativa de domini públic d'una finca 
municipal, situada al Sector SUR 36, destinada a la construcció i explotació d'una 
subestació de transformació per tal de distribuir energia elèctrica a la zona de Lleida. La 
desestimació s'efectua d'acord amb els termes de l'informe jurídic de data 19 d'abril de 
2007. 
 
2.- Aprovar l'adjudicació, a favor de la mercantil ELECTRA CALDENSE, SA,  de la 
concessió administrativa de l'ús privatiu del domini públic d'una porció de terreny municipal, 
de 5000 m2, que el PGL 1995-2015 qualifica com a Sistema d'infrastructures (IN), qualificat 
de domini públic, situat a l'àmbit del Sector SUR 36, proper a la variant Sud, per tal de 
destinar-lo a la construcció, instal·lació i explotació d'una subestació de transformació per tal 
de distribuir energia elèctrica a la zona de Lleida. El terreny que es objecte de concessió es 
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segregarà de la finca inscrita al Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2534, Llibre 
424, Foli 53,  Finca núm. 24304. 
 
3.- L'adjudicatari haurà d'acomplir totes i cadascuna de les clàusules del Plec de condicions, 
així com totes les contraprestacions ofertades en la seva Plica. El cànon anual que haurà de 
satisfer l'adjudicatari s'estableix en 12.000 euros (dotze mil euros), més la tributació indirecta 
que li sigui d'aplicació. 
 
4.- L'eficàcia de l'adjudicació restarà condicionada, d'acord amb el previst en l'article 8 del 
Plec de condicions, a l'obtenció, per part de l'adjudicatari, de totes i cadascuna de les 
autoritzacions que siguin precises per part de les Administracions competents, d'acord amb 
la normativa sectorial en matèria d'energia elèctrica.   
 
5.- La no obtenció, per part de l'adjudicatari, de les autoritzacions administratives 
esmentades en el paràgraf anterior, no donarà dret, en cap cas, a cap tipus d'indemnització 
econòmica per part de l'Ajuntament de Lleida, ni al rescabalament de les despeses 
econòmiques ocasionades amb motiu de la presentació a la licitació convocada. 
 
6.- Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde amb els poders necessaris  per a l'execució d'aquest acord i, 
especialment, per a la formalització del document administratiu de concessió. 

 
 
47.- DESAFECTACIÓ DEL SERVEI PÚBLIC D'UN VEHICLE DE TITULARITAT 
MUNICIPAL QUE PRESTAVA  SERVEIS A ALCALDIA I ADSCRIPCIÓ AL MUSEU 
MUNICIPAL DE L'AUTOMOCIÓ "RODA RODA" 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Desafectar del servei públic el vehicle de titularitat municipal, que prestava serveis a 
l'Alcaldia, marca VOLVO S-90 Executive, matrícula 3613 BLZ, amb primera matrícula 
número L-4286-AC. 
  
2. Adscriure l'esmentat vehicle, en dipòsit, al Museu municipal de l'Automoció "Roda Roda".

 
 
 
48.- APROVAR EL TEXT DEL CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I LA 
COOPERATIVA HABITATGE ENTORN, SCCL, RELATIU A L'ADJUDICACIÓ D'UNA 
FINCA MUNICIPAL SITUADA AL SUR-5, PARCEL·LA L-1, ADSCRITA AL PPSH, QUE ES 
DESTINARÀ A LA CONSTRUCCIÓ D'HABITATGES DE P.O. 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el text del Conveni que han de subscriure l'Ajuntament de Lleida i la cooperativa 
HABITATGE ENTORN, SCCL el qual desenvolupa les previsions del Conveni marc de data 
29 de juny de 2005, subscrit amb la Central sindical de CCOO, i que concreta les condicions 
en què la Paeria alienarà, pel sistema d'adjudicació directa, la parcel·la municipal L-1 del Pla 
Parcial SUR 5, adscrita al Patrimoni Públic del Sòl i Habitatge, que es destinarà a la 
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construcció de 84 habitatges amb protecció oficial, del règim general, destinats a venda. 
 
2. Instruir l'expedient administratiu d'alienació directa de l'esmentada parcel·la, d'acord amb 
allò que disposa l'article 209.3 en relació amb l'article 206.3 a) del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
3. Un cop conclòs l'expedient, esmentat en l'epígraf anterior, l'Alcaldia i/o la Junta de Govern 
Local adoptaran l'acord d'alienació de la parcel·la L-1 del Pla Parcial SUR-5, inscrita en el 
Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2589, Llibre 452, Foli 96, registral núm. 
25.496. 
 
4. Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a la signatura del Conveni i per a l'atorgament de 
l'escriptura pública de compravenda, així com amb poders tan amplis com calguin per a 
l'execució d'aquest acord. 

 
 
 
49.- APROVAR EL TEXT DEL CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA, CAIXA DE 
CATALUNYA I L'ENTITAT MERCANTIL PROVIURE CIUTAT DE LLEIDA, SL RELATIU A 
L'ADJUDICACIÓ D'UNA FINCA MUNICIPAL, ADSCRITA AL PPSH, SITUADA AL SUR 5, 
PARCEL·LA L-2 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el text del Conveni que han de subscriure l'Ajuntament de Lleida, CAIXA DE 
CATALUNYA i l'entitat mercantil PROVIURE CIUTAT DE LLEIDA, SL, el qual desenvolupa 
les previsions del Conveni marc de data 11 de març de 2005, subscrit amb la Caixa 
d'Estalvis de Catalunya, i que concreta les condicions en què la Paeria alienarà, pel sistema 
d'adjudicació directa, les parcel·la municipal L-2, del Pla Parcial SUR-5, adscrita al Patrimoni 
públic de sòl i habitatge, que es destinarà a la construcció de 117 habitatges amb protecció 
oficial, del règim general, destinats a lloguer. 
 
2. Instruir l'expedient administratiu d'alienació directa de l'esmentada parcel·la, d'acord amb 
allò que disposa l'article 209.3 en relació amb l'article 206.3 a) del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
3. Un cop conclòs l'expedient, esmentat en l'epígraf anterior, l'Alcaldia i/o la Junta de Govern 
Local adoptaran l'acord d'alienació de la parcel·la L-2 del Pla Parcial SUR 5, inscrites en el 
Registre de la Propietat núm. 3 de Lleida, Volum 2589, Llibre 452, Foli 101, registral núm. 
25.497. 
 
4. Facultar a l'Il.lm. Sr. Alcalde per a la signatura del Conveni i per a l'atorgament de 
l'escriptura pública de compravenda, així com amb poders tan amplis com calguin per a 
l'execució d'aquest acord. 
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50.- APROVAR EL TEXT DEL CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA, CAIXA 
D'ESTALVIS I PENSIONS DE BARCELONA I L'ENTITAT MERCANTIL FOMENT 
IMMOBILIARI ASSEQUIBLE, SAU RELATIU A L'ADJUDICACIÓ DE D'UNA FINCA 
MUNICIPAL, ADSCRITA AL PPSH, SITUADA A LA UA-71, PARC. B 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el text del Conveni que han de subscriure l'Ajuntament de Lleida, la Caixa 
d'Estalvis i Pensions de Barcelona i l'entitat mercantil FOMENT IMMOBILIARI 
ASSEQUIBLE, SAU, el qual desenvolupa les previsions del Conveni marc de data 17 de 
març de 2005, subscrit amb la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona, i que concreta les 
condicions en què la Paeria alienarà, pel sistema d'adjudicació directa, una parcel·la 
municipal, adscrita al Patrimoni públic de sòl i habitatge, anomenada B, situada a l'àmbit de 
la U.A. 71, que es destinarà a la construcció de 50 habitatges amb protecció oficial, del 
règim general, destinats a lloguer. 
 
2. Instruir l'expedient administratiu d'alienació directa de l'esmentada parcel·la, d'acord amb 
allò que disposa l'article 209.3 en relació amb l'article 206.3 a) del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
3. Un cop conclòs l'expedient, esmentat en l'epígraf anterior, l'Alcaldia i/o la Junta de Govern 
Local adoptaran l'acord d'alienació de la parcel·la anomenada B, situada a l'àmbit de la UA-
71. Inscripció: pendent d'instrumentar. 
 
4. Igualment, quan estiguin aprovats definitivament els diversos instruments de planejament, 
actualment en tràmit, que afecten als àmbits de la U.A. 28 (Mariola) i al Sector SUR 21 
(Bordeta), l'Ajuntament de Lleida, la Caixa d'Estalvis i Pensions de Barcelona i l'entitat 
mercantil FOMENT IMMOBILIARI ASSEQUIBLE, SAU subscriuran sengles convenis 
específics que concretaran les condicions d'alienació de les parcel·les municipals, 
anomenades 9c (illa 7) i F-1, en les quals s'hi construiran, respectivament, 60 i 45 habitatges 
de protecció oficial, del règim general, destinats a lloguer.  
 
5. L'eficàcia del conveni que s'esmenta en l'epígraf 1 resta condicionada a la subscripció 
futura dels convenis específics respecte de les parcel·les 9c (illa 7) i F-1. 
 
6. Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a la signatura del Conveni i per a l'atorgament de 
l'escriptura pública de compravenda, així com amb poders tan amplis com calguin per a 
l'execució d'aquest acord." 
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51.- APROVAR EL TEXT DEL CONVENI ENTRE L'AJUNTAMENT DE LLEIDA I L 
COOPERATIVA LLAR UNIO CATALONIA, SCCL, RELATIU A L'ADJUDICACIÓ D'UNA 
FINCA MUNICIPAL SITUADA A LA UA-71, PARCEL·LA A, ADSCRITA AL PPSH, QUE ES 
DESTINARÀ A LA CONSTRUCCIÓ D'HABITATGES DE P.P. 
  
Vista la proposta del responsable de Patrimoni, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar el text del Conveni que han de subscriure l'Ajuntament de Lleida i la cooperativa 
LLAR UNIO CATALONIA, SCCL el qual desenvolupa les previsions del Conveni marc de 
data 29 de juny de 2005, subscrit amb la Central sindical d'UGT, i que concreta les 
condicions en què la Paeria alienarà, pel sistema d'adjudicació directa, la parcel·la municipal 
anomenada "A" de la UA-71, adscrita al Patrimoni  Públic de Sòl i Habitatge, que es 
destinarà a la construcció de 48 habitatges amb protecció oficial, del règim general, 
destinats a venda. 
 
2. Instruir l'expedient administratiu d'alienació directa de l'esmentada parcel·la, d'acord amb 
allò que disposa l'article 209.3 en relació amb l'article 206.3 a) del Decret Legislatiu 2/2003, 
de 28 d'abril, pel qual s'aprova el Text refós de la Llei Municipal i de Règim Local de 
Catalunya. 
 
3. Un cop conclòs l'expedient, esmentat en l'epígraf anterior, l'Alcaldia i/o la Junta de Govern 
Local adoptaran l'acord d'alienació de la parcel·la  "A" de la UA-71. Inscripció: pendent 
d'instrumentar. 
 
4. Facultar a l'Il·lm. Sr. Alcalde per a la signatura del Conveni i per a l'atorgament de 
l'escriptura pública de compravenda, així com amb poders tan amplis com calguin per a 
l'execució d'aquest acord." 

 
 
 
52.- RATIFICACIÓ CONVENI DE COL.LABORACIÓ AMB EL SERVEI D'OCUPACIÓ DE 
CATALUNYA DEL DEPARTAMENT DE TREBALL I INDÚSTRIA, PER AL FINANÇAMENT 
D'ACCIONS COMPLEMENTÀRIES  A LA LLEI 2/2004, DE 4 DE JUNY DE MILLORA DE 
BARRIS 
  
Vista la proposta de la cap de Negociat de Contractació, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- Ratificar el conveni de col·laboració subscrit en data 27 de novembre de 2006, entre el 
Servei d'Ocupació de Catalunya del Departament de Treball i Indústria de la Generalitat de 
Catalunya i l'Ajuntament de Lleida, per al finançament d'accions complementàries a la Llei 
2/2004, de 4 de juny, de millora de barris, àrees urbanes i viles que requereixen una atenció 
especial, en l'àmbit de les polítiques actives d'ocupació. 
 
2n.- Rectificar l'acord plenari núm. 17, de data 27 d'octubre de 2006, relatiu a l'aprovació del 
text del conveni de col·laboració esmentat. 
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53.- APROVACIÓ DE CORRECCIÓ D'UNA ERRADA MATERIAL DEL PGL EN EL FRONT 
DE LA PLAÇA SITUADA ENTRE ELS CARRERS SANT VICENÇ DE PAUL, BORGES 
BLANQUES I GRANADELLA 
  
Vista la proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar la correcció d'errada material gràfica comesa en la revisió del Pla General de 
Lleida ( 1995-2015) relativa a l'aplicació d'alçades en la Plaça conformada en l'encontre dels 
carrers Granadella, les Borges Blanques i St Vicens de Paüls, d'acord al plànol rectificat 
adjunt. 
 
2. Trametre-ho a la Comissió Territorial d'Urbanisme de Lleida per a la seva aprovació.  

 
 
54.- APROVACIÓ INICIAL DEL PROJECTE DE MODIFICACIÓ PUNTUAL DEL PGL PER 
A LA DELIMITACIÓ D'UNA ÀMBIT D'ACTUACIÓ SOTMÈS A UN PLA DE MILLORA 
URBANA, EN L'ÀMBIT DEL SEMINARI 
  
Vista la proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
1. Aprovar inicialment la Modificació puntual de Pla General de Lleida per a la delimitació d' 
un àmbit d' actuació sotmès a un pla de millora urbana en l'àmbit del  Seminari. 
 
2. Sotmetre-ho a informació pública durant el termini d'un mes mitjançant anunci al BOP, a 
la premsa local i al tauló d'edictes municipal i notificar-ho a les persones afectades. 
 
 
55.- ACORDANT SUSPENDRE L'APROVACIÓ DEFINITIVA DEL TEXT REFÓS DEL 
PROJECTE DEL PLA PARCIAL DEL SUR 4, SITUAT AL SECÀ DE SANT PERE 
  
Vista la proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
SUSPENDRE l'aprovació definitiva del pla parcial urbanístic del SUR 4 situat al Secà de 
Sant Pere, presentat pels propietaris majoritaris de l'àmbit fins que no es presenti un nou 
text refós que incorpori les prescripcions assenyalades en l'informe del servei d'urbanisme 
de data 9 de gener 2007. 

 
 
 
56.- APROVACIÓ DEL CONVENI DE GESTIÓ URBANÍSTICA AMB PROMOCIONES 
MAJES 2002 I HABITATGES LACOVI SL DE CESSIÓ ANTICIPADA D'UNA FINCA 
SITUADA AL SUR 22 
  
Vista la proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
APROVAR el Conveni de Gestió Urbanística subscrit en data 23 d'octubre de 2006 entre 
l'Ajuntament de Lleida i les Srs. Rosario-Rosa Aventin Colome i  Coral-Maria Castells 
Aventín, en el qual cedeixen anticipadament a favor de l'Ajuntament de Lleida, el terreny 
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afectat de vialitat amb una superfície de 147,46 m2 classificada de sòl urbanitzable no 
delimitat inclosa en el SUR 22 . 

 
 
 
57.- APROVACIÓ CONVENI DE GESTIÓ URBANÍSTICA DE CESSIÓ ANTICIPADA D'UNA 
FINCA SITUADA AL SUR 7  SUBSCRIT AMB EL SR. ANTONIO BOTA SEGURA I ALTRE 
  
Vsita la proposta de la cap del Servei Jurídic d'Urbanisme, per unanimitat s'acorda: 
 
APROVAR el Conveni de Gestió Urbanística subscrit en data 26 de març de 2007 entre 
l'Ajuntament de Lleida i els Srs Antonio Bota Segura i Milagros Segura Torrijos en el qual 
cedeixen anticipadament a favor de l'Ajuntament de Lleida el terreny afectat de vialitat amb 
una superfície de 55,50 m2 classificada de sòl urbanitzable delimitat inclosa en el SUR 7.

 
 
 
58.- APROVACIÓ TEXT DEL CONVENI AMB EL DEPARTAMENT DE POLÍTICA 
TERRITORIAL I OBRES PÚBLIQUES RELATIU AL TRASPÀS DE LA GENERALITAT A 
L'AJUNTAMENT DELS TRAMS DE LA CARRETERA C-230 ENTRE ELS PK 0+000 AL 
1+740 I LA CARRETERA L-702 ENTRE ELS PK 0+000 AL 1+100 
  
Vista la proposta de l'Oficialia Major, per unanimitat s'acorda: 
 
1r.- APROVAR el conveni de col·laboració entre el Departament de Política Territorial i 
Obres Públiques i l'Ajuntament de Lleida, relatiu al traspàs de la Generalitat a l'Ajuntament 
dels trams de la carretera C-230a entre els PK 0+000 al 1+740 i la carretera L-720 entre els 
PK 0+000 al 1+100. 
  
2n.- FACULTAR l'Il·lm. Sr. Alcalde atorgant-li poders tan amplis com siguin necessaris per a 
l'execució d'aquest conveni. 

 
 
 
59.- APROVACIÓ ADDENDA AL CONVENI AMB EL MINISTERI DE FOMENT, LA 
GENERALITAT, RENFE I GIF (ACTUALMENT ADIF) PER AL DESENVOLUPAMENT DE 
LES OBRES DERIVADES DE LA TRANSFORMACIÓ DE LA XARXA ARTERIAL 
FERROVIÀRIA DE LLEIDA 
  
Vista la proposta de l'Oficialia Major, amb 16 vots a favor del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 
abstencions de CiU i PP,  s'acorda: 
 
1r.- APROVAR el text de l'addenda al conveni de col·laboració subscrit en data 31 de juliol 
de 2002, entre la Generalitat de Catalunya, el Ministeri de Foment, l'Ajuntament de Lleida, 
RENFE i el GIF (actualment ADIF), pel desenvolupament de les obres derivades de la 
transformació de la xarxa arterial ferroviària de Lleida. 
 
2n.- FACULTAR l'Il·lm. Sr. Alcalde, per a subscriure l'addenda al conveni esmentat en el 
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punt anterior, així com amb poders tan amplis com siguin necessaris per a l'execució 
d'aquesta addenda. 

 
 
 
60.- MOCIÓ CONJUNTA RELATIVA A LA SOL.LICITUD D'ACCELERACIÓ PER LA 
CONSTRUCCIÓ DELS PROJECTATS CEIPS CAP PONT, BALÀFIA I CIUTAT JARDÍ I 
ALTRES QÜESTIONS RELACIONADES 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de moció presentada conjuntament per 
tots els grups municipals: 
 
Primer.- L'Ajuntament de Lleida insta el Departament d'Educació de la Generalitat a 
accelerar al màxim la construcció dels projectats CEIPS Cap Pont, Balàfia i Ciutat Jardí, i a 
preveure les mesures provisionals necessàries per acomodar adequadament els alumnes 
mentre aquests no disposin dels seus edificis escolars definitius. 
 
Segon.- L'Ajuntament de Lleida es compromet a accelerar al màxim el procès de modificació 
dels usos permesos del solar de propietat municipal situat al carrer Salvador Espriu, entre 
els carrers Riu Ebre i Riu Besós, just darrera del CEIP Frederic Godàs. Espai que ha 
d'acollir el futur Institut d'Educació Secundària del barri de Cap Pont. En aquest sentit, 
l'Ajuntament de Lleida entén que hi ha una prioritat explícita en la incorporació d'aquest IES 
al barri atès el creixement contrastat de la seva població escolar. 
 
Tercer.- L'Ajuntament de Lleida es compromet a treballar per tal de facilitar en el menor 
temps possible els solars que siguin necessaris per a la construcció dels centres educatius 
de primària i secundària que la ciutat de Lleida demanda i a treballar, com és el seu 
compromís de ciutat educadora, conjuntament i responsable amb el Departament 
d'Educació. 
 
Quart.- Trametre aquests acords al Departament d'Educació de la Generalitat de Catalunya. 

 
 
 
61.- MOCIÓ CONJUNTA DE TOTS ELS GRUPS MUNICIPALS REFERENT A LES 
EMISSIONS DE TV3 AL PAÍS VALENCIÀ 
  
Per unanimitat s'acorda aprovar la següent proposta de moció presentada conjuntament per 
tots els grups municipals: 
 
Primer.- Reconèixer la tasca desenvolupada per Acció Cultural del País Valencià durant les 
darreres dues dècades, que ha fet possible l'emissió dels canals de televisió de la 
Corporació Catalana de Ràdio i Televisió (CCRTV) al País Valencià, i donar-hi suport. 
 
Segon.- Afirmar que cal preservar i potenciar l'existència de l'espai comú de cultura, llengua 
i comunicació a tots els territoris de parla catalana mitjançant l'accés, entre altres mitjans, de 
les emissions de les televisions públiques i, en especial, de les emissores de televisió de la 
Corporació Catalana de Ràdio i Televisió. 
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Tercer.- Instar el Govern a continuar fent les gestions necessàries amb el Govern de la 
Generalitat Valenciana per tal de garantir la reciprocitat en les emissions de la Corporació 
Catalana de Ràdio i Televisió en el territori valencià i de les emissions de la Radiotelevisió 
Valenciana en el territori català. 
 
 
INTERVENCIONS 
 
Punts números 15 a 22. Proposta d’aprovació de les bases reguladores de les 
convocatòries per a la provisió, mitjançant el sistema de lliure designació, de diversos 
llocs de treball (debat conjunt) 
 
La Sra. Arnalot es remet a les argumentacions manifestades en la Comissió informativa de 
serveis generals i anuncia que en aquests punts el seu grup s’abstindrà de votar.  
 
El Sr. Gavín demana que aquests punts quedin sobre la taula. Es proposa aprovar les bases 
reguladores per proveir onze places de llocs de lliure designació per a responsables polítics 
o bé per llocs d’Alcaldia; aquest procediment seria habitual en el moment d’aprovar el 
cartipàs o al començament d’un mandat. Aquesta proposta es planteja en el moment de 
finalitzar el mandat, per la qual cosa el nou govern haurà de proposar un nou cartipàs i, al 
mateix temps, gestionarà unes bases de llocs de lliure designació vinculats a càrrecs polítics. 
Creu que només es pot entendre des de l’òptica que l’actual govern encara estigui 
organitzant la seva estructura interna. Considera que ha de ser el nou govern municipal qui 
proposi les bases que cregui convenient en funció de la seva proposta organitzativa.  
 
El Sr. Alonso diu que aquestes places corresponen a les que estaven previstes en la 
plantilla de l’Ajuntament, que va ser votada en el Plenari on es van aprovar els pressupostos 
per enguany. No es tracta de llocs de treball polítics i l’estructura administrativa és la mateixa 
hi hagi qui hi hagi, encara que puguin canviar els àmbits. Els llocs de treball són 
majoritàriament de secretaries i això no té res a veure amb la convocatòria de les properes 
eleccions municipals. Aquest procés és absolutament aliè a l’electoral i l’administració ha de 
funcionar normalment encara que hi hagi eleccions.  
 
El Sr. Gavín considera que no es pot dir que aquests llocs no estan vinculats a responsables 
polítics quan la mateixa convocatòria ho diu. Quan es parla de lliure designació això 
comporta que qui designa sigui un responsable polític determinat. Aquest responsable pot no 
ser el mateix que hi haurà després de les eleccions; hauria de ser aquest nou responsable 
polític qui fes la designació escaient. Manté la seva argumentació i reitera la petició de votar 
prèviament que aquests punts restin sobre la taula.  
 
El Sr. Alonso precisa que no ha dit que els llocs no estiguin vinculats a responsables 
polítics, el que ha explicat és que el sistema de lliure designació està previst en la normativa 
vigent i no simplement una designació per part d’un responsable polític; s’escull a la persona 
que té el perfil més  adequat en funció del seu currículum. Comenta, com a exemple, que és 
habitual que les secretaries de l’Alcaldia continuïn encara que hi hagi canvis en els 
responsables polítics. Creu que es tracta d’un procés absolutament normalitzat i si hi ha 
canvis posteriors en l’estructura organitzativa es faran les adequacions oportunes. Es dóna 
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compliment a un compromís que es va incorporar a la plantilla municipal aprovada.  
 
Es posa a votació deixar sobre la taula aquest conjunt de punts de l’ordre del dia, la qual 
cosa és rebutjada amb 7 vots a favor del grup municipal de CiU, 16 en contra dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA i 3 abstencions del grup del PP. 
 
Sotmès a votació el conjunt de propostes, s’aproven amb 16 vots  a favor  dels grups del 
PSC, ERC-EV i ICV-EA i 10 abstencions dels grups de CiU i PP.  
 
Punt número 39. Aprovació de la modificació de diversos articles de l’Ordenança 
municipal de neteja viària i gestió de residus de Lleida 
 
El Sr. Chico comenta que el seu grup ha presentat  tres esmenes que explica amb detall. 
Amb relació a l’article 21 proposen que no sigui d’aplicació l’horari ordinari de dipòsit dels 
residus de fracció orgànica i de rebuig en zones com les partides de l’horta, Sucs o Raïmat. 
Amb relació a l’article 45, proposen que en casos d’infraccions lleus la primera sanció sigui 
substituïda per un avís i que s’apliquin les sancions corresponents només en cas de 
reincidència. En l’article 48 proposen que en els expedients sancionadors es valori per quina 
causa els ciutadans no han pogut complir  l’horari per llençar la brossa,  ja que es poden 
donar circumstàncies (horaris de treball, famílies monoparentals, etc.) que facin molt difícil de 
complir  aquesta obligació. Creu que aquestes esmenes enriqueixen el text de l’Ordenança i 
més quan les sancions per infracció són força importants.  
 
La Sra. Rivadulla explica que el debat d’avui no fa referència al quadre de multes per 
infraccions a l’Ordenança, ja que l’aprovació d’aquest quadre no és competència plenària. La 
modificació que es va proposar era essencialment sobre el tema dels horaris per dipositar els 
residus. Considera que no poden assumir no votar les esmenes presentades pel grup de CiU 
que no fan referència a la proposta de modificació, concretada en les qüestions horàries. No 
es pot modificar les sancions mínimes que es van aprovar en el passat plenari, ja que no és 
l’objecte del debat i no és esmenable. Explica que les modificacions que es proposen no són 
fruit de cap tipus d’al·legació per particulars ni entitats; de fet en l’Ordenança anterior també 
es fixava un horari determinat per dipositar els residus en els contenidors, horari que era més 
tard que l’actual. La modificació ve motivada per haver escoltat el parer de diverses persones 
(especialment persones grans) que han manifestat l’inconvenient que suposava baixar les 
escombraries a unes hores que, quan és hivern,  podien no ser les més còmodes. És 
aquesta sensibilitat la que ha fet que es proposi una millora en el text de l’Ordenança que 
diferenciï els horaris segons sigui hivern o estiu; aquest horari només afecta, òbviament, a la 
recollida de la fracció orgànica i del rebuig. En aquest sentit considera que la primera 
esmena presentada pel grup de CiU pot ser assumida, tot i que considera, que ja està 
implícita en la redacció de la modificació proposada. A l’horta no es recull de nit, per la qual 
cosa no pot ser aplicable l’horari ordinari. Creu que si el grup de CiU considera que la seva 
esmena serveix per aclarir més aquesta idea compartida, l’esmena pot ser assumida i que 
en els casos en què la recollida no sigui diària, es podrà regular per Decret d’Alcaldia l’horari 
específic de dipòsit de residus. Explica també la regulació de l’horari de la recollida 
comercial. La modificació, doncs, només fa referència als articles 21 i 33 de l’Ordenança.  
 
El Sr. Alonso vol manifestar la satisfacció del seu grup per la proposta que avui es presenta. 
Considera que la posterior aprovació del quadre de sancions adequarà més l’Ordenança a la 
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realitat de la ciutat. És cert que el règim de recollida de residus de l’horta és diferent al de la 
ciutat, cosa ja preveia la modificació. Amb aquest acord i el futur quadre de sancions 
l’Ordenança s’adequa a la realitat de la ciutat i ens permetrà evitar conductes incíviques com 
els abocaments il·legals i altres.  
 
La Sra. López considera que amb aquest punt de l’ordre del dia s’ha generat una certa 
confusió. A la Comissió Informativa es va deixar clar que avui es debatia al Ple una 
modificació exclusivament referida als horaris. Avui no passa per aquest Ple l’aprovació del 
quadre de sancions sobre el qual existia el compromís de fer-ho. En la Comissió Informativa 
ja es va dir que per aquest Ple no passaria cap proposta relativa a l’esmentat quadre de 
sancions. El grup del PP està completament d’acord amb la proposta de modificació 
d’horaris, que és realment el contingut del punt de l’ordre del dia que es debat. 
 
El Sr. Gavín també vol aclarir el debat. El Sr. Chico ha expressat una opinió sobre les 
sancions, però no era aquest el punt de debat. Les esmenes que ha presentat estan 
referides als horaris. Torna a insistir en la necessitat de donar un tractament específic a 
l’horta i creu que les altres dos propostes del seu grup estan referides també als horaris (com 
la valoració de les circumstàncies que motiven l’incompliment dels horaris). Són tres 
propostes vinculades als horaris, no a les sancions. Considera positiu que es reculli l’esmena 
amb relació a l’horta i a la voluntat de recollir aquesta excepció a les zones que no tenen 
recollida diària.  
 
El Sr. Alonso respon a la Sra. López dient que en la seva intervenció no ha dit en cap cas 
que avui es sotmeti a aprovació el quadre de sancions. Ha dit que aquesta modificació que 
avui es presenta, junt amb el futur quadre de sancions que ens varem comprometre a 
redactar quan es va aprovar definitivament l’Ordenança, adequava més aquesta norma a la 
realitat de la ciutat i a determinades sensibilitats o suggeriments que han sortit publicats en 
els mitjans de comunicació. Conclou dient que el futur quadre de sancions s’aprovarà fora 
del Ple, com es fa en les altres ordenances.  
 
La Sra. Rivadulla diu que sobre les esmenes presentades pel grup de CiU està en 
disposició d’acceptar i incorporar la que fa referència a l’adequació dels horaris a l’horta, no 
les que fan referència a la modulació de sancions o interpretació de la norma. Les normes 
s’estableixen amb caràcter general i després en el moment de l’aplicació s’interpreten i 
modulen les circumstàncies en què les infraccions s’han produït. No es poden doncs 
acceptar les dues darreres propostes referides a les sancions. Vol insistir que aquesta norma 
no té com a objectiu establir un estat de policia i de vigilància a la ciutat; ni l’esperit ni la lletra 
de la norma és aquesta. La base del creixement de la ciutat és l’educació i la sensibilització i 
la consciència que tots hem de tenir del civisme que s’ha de tenir els uns vers els altres. És 
evident que en els casos en què hi ha queixes perquè hi ha ciutadans que baixen la brossa a 
qualsevol hora cal tenir instruments legals per corregir aquestes circumstàncies.  
 
Votades les  esmenes segona i tercera presentades pel grup de CiU són rebutjades amb 7 
vots a favor del grup municipal de CiU, 16 en contra dels grups del PSC, ERC-EV i ICV-EA i 
3 abstencions del grup del PP. 
 
Es posa a votació la modificació de l’Ordenança segons la proposta inicial, amb la 
incorporació de la primera esmena del grup de CiU per la qual l’horta no està subjecta a 
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aquests horaris, que és aprovada per unanimitat.  
 
 
Punt número 60. Moció conjunta relativa a l’acceleració de la construcció dels 
projectes dels CEIP de Cappont, Balàfia i Ciutat Jardí i altres qüestions relacionades 
 
El Sr. Gavín manifesta la satisfacció del seu grup en haver pogut consensuar la moció que 
ara es presenta. Explica el motiu que va propiciar inicialment la presentació de la moció. 
Agraeix la col·laboració dels Srs. Camats, Pané i Sàez en el procés de consens del text. 
Considera que calia posar l’accent en la necessitat d’accelerar la construcció d’alguns 
centres educatius a Lleida, en especial el CEIP de Cappont. També calia demanar que un 
possible allargament de les obres no produeixi conseqüències que ningú no vol. També calia 
intentar que, des de l’Ajuntament de Lleida, es posés l’accent i la prioritat en l’Institut de 
Cappont, ja que el barri ha crescut de forma important i no en té cap. Era una reivindicació 
molt important pel barri i calia que tots donéssim resposta a una petició tan justificada com 
aquesta. 
 
El Sr. Camats creu que cal que tots ens felicitem per haver fet possible aquesta moció 
conjunta. El seu text palesa clarament el compromís del Consistori amb l’educació, palesa 
també amb el compromís i la responsabilitat compartida amb el Departament d’Educació. En 
la part expositiva queden clarament expressats aquests compromisos i també la idea d’anar 
facilitant la proximitat dels centres educatius als estudiants de cadascun dels barris. Explica 
els dèficits estructurals històrics (amb tres instituts concentrats en una part de la ciutat) i 
defensa la idea que tinguem centres educatius de tots els nivells en cadascun dels barris de 
la ciutat.    
 
El Sr. Sàez diu que la història d’aquesta moció demostra que quan es té voluntat real 
d’arribar a acords i a consensos, val la pena treballar calladament i no fer grans 
declaracions. Si el Ple passat s’hagués portat a aprovació algun dels textos presentats, no 
s’hauria obtingut el mateix resultat. Aquesta moció està sensiblement més treballada i recull 
millor els objectius comuns. El barri de Cappont demanava accelerar la construcció del seu 
centre però també calia que Ajuntament expressés una prioritat i un compromís. La prioritat 
de la conveniència d’un centre de secundària al barri de Cappont i el compromís que 
l’Ajuntament accelerarà el procés de modificació d’usos del solar que ha de permetre la 
construcció de l’equipament. Agraeix aquest compromís a l’Àmbit d’Urbanisme i a la tinent 
d’alcalde, Sra. Camps. La moció no només condiciona una actuació determinada, sinó que 
suposa un compromís de millora per a l’educació a la ciutat de Lleida. 
 
La Sra. Arnalot també manifesta estar satisfeta pel fet d’haver arribat a consensuar la 
moció. Les qüestions importants com aquesta és bo que s’aprovin per unanimitat. Tots 
coincidim en la necessitat de la construcció d’aquests centres a Cappont i la unanimitat és 
un factor molt positiu per donar més força a les mocions com la que avui s’aprovarà. 
 
La Sra. Camps diu que l’actuació municipal amb relació all solar on es farà el futur institut de 
Cappont ja s’ha explicat anteriorment. Vol recordar que durant els darrers anys la 
col·laboració institucional amb el Departament d’Educació ha estat excel·lent. En els darrers 
quatre anys se’ls  ha cedit quatre solars per fer quatre escoles de primària (les relaciona) i 
dos solars per fer dos nous instituts (Balàfia i Albarés). Fa temps es va fer la reserva del 
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solar contigu al centre  Frederic Godás  per tal de poder construir-hi  el futur institut de 
Cappont, prioritat que també comparteix l’Ajuntament. És congratula per l’acord assolit i el 
que sigui possible fer aquest nou institut a Cappont.  
 
La moció s’aprova per unanimitat. 
 
Punt número 61. Moció conjunta referent a les emissions de TV3 al País Valencià 
 
El Sr. Pané diu que no sap què acabarà succeint amb el dret que tenen els valencians i 
valencianes a veure TV3, les coses no fan ser gaire optimistes. Desitja, per mor de la 
llibertat, que a tot el País Valencià puguin arribar les emissions de la TV que produïm a 
Catalunya, ja que a més informació més llibertat de les persones que la reben. Només som 
lliures si podem escollir i només podem escollir allò que tenim a l’abast. Creu que hi ha 
coincidència en la necessitat de reconèixer l’actuació d’Acció Cultural del País València i de 
l’Eliseu Climent que ha estat la seva ànima.  
 
El Sr. Sàez es suma a les paraules del Sr. Pané i afegeix dos elements. El primer, que 
aquesta moció també implica el convenciment que no pot haver-hi cap preu per la llibertat 
informativa. No podem demanar a Canal 9 que modifiquin la seva programació ni tampoc es 
pot permetre que des d’altres instàncies polítiques es demani que es modifiqui el llibre d’estil 
de la Televisió de Catalunya. També vol agrair al grup parlamentari del PP i al grup municipal 
del PP de la nostra corporació perquè, al marge de qüestions polítiques, defensin que (en un 
mateix territori lingüístic) la llibertat informativa tingui prioritat sobre qualsevol altre interès. És 
just agrair la seva actitud a favor de la comunicació i dels llaços entre el País Valencià i el  
Principat de Catalunya.   
 
El Sr. Tugués considera que la moció es defensa sola, sense necessitat de grans 
explicacions. Explica opinions recollides a ciutadans del País Valencià que no entenien per 
quin motiu s’havia de tancar l’emissió de TV3. Avui tothom es pot connectar a televisions de 
tot el mon i resulta que al País Valencià s’impedeix la connexió amb TV3. Creu que aquesta 
actitud és il·lògica i absurda. És escèptic  quant al resultat, però creu que cal que quedi 
constància que des de l’Ajuntament de Lleida es defensa la lògica i la normalitat.  
 
El Sr. Alonso comenta que tots els grups van rebre la petició del Sr. Eliseu Climent demanat 
el suport a aquesta moció, que qualifica de justa. En aquest moment hi ha un dictamen 
judicial que prohibeix el precinte de la TV a València, entenent que la resolució del Govern 
valència no era lògica en aquest sentit. S’afegeix a l’agraïment al grup del PP ja que han 
pres una decisió valenta. L’actuació del govern valencià no té massa sentit en un moment en 
que mitjançant la tecnologia (mitjançant el satèl·lit o la TDT) permet que es pugui veure 
qualsevol televisió del món. És un acte antidemocràtic i tècnicament inviable. Cal defensar 
l’acció de ACPV i al mateix temps la llibertat d’expressió.  
 
La moció s’aprova per unanimitat. 
 
 
PRECS I PREGUNTES 
 
El Sr. Gavín formula un prec. Es tracta del darrer Ple del mandat i manquen pocs dies per al 
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començament de la campanya electoral. Avui s’ha fet pública la notícia que la Junta Electoral 
ha obligat a retirar un tríptic (de molta qualitat) on es fa una detallada explicació i publicitat 
de l’ obra pública municipal, en un moment en què ja les eleccions estan convocades i les 
candidatures presentades. Considera que aquest cas ha estat un abús sense precedents de 
la utilització de la institució i d’una part dels diners públics (encara que sigui pagat 
directament per les empreses contractistes). En el prec demana que el Govern municipal 
s’abstingui de continuar en aquesta línia de fer un abús de la propaganda institucional. 
L’ordre de la Junta Electoral és contundent i és una llàstima que, en benefici del joc net 
democràtic, a les portes d’unes eleccions s’hagin rebut aquestes recriminacions de la Junta 
Electoral.  
 
El Sr. alcalde diu que pren nota del prec. Comenta que aquest tipus d’informació el paguen i 
el distribueixen les pròpies empreses contractistes. Vol, també, recordar que recentment es 
va informar també d’una altra resolució de la Junta Electoral que feia referència a una 
situació similar d’una altra corporació local d’aquesta ciutat.  
 
El Sr. Gavín, per al·lusions, vol aclarir que la notícia a la qual ha fet referència no és certa; 
era una informació del PSC en la qual es deia que aquesta altra institució havia estat 
amonestada. No va haver cap mena d’amonestació a la institució a la qual s’ha referit. 
Aquesta notícia no té res a veure amb el motiu del prec, era una notícia falsa del seu partit i 
lamenta que el Sr. alcalde hagi respost al seu prec d’aquesta manera.  
 
El Sr. alcalde concreta que la notícia que comentava feia referència a una resolució de la 
Junta Electoral.  
 
 
Intervencions extraordinàries  
 
La Sra. Arnalot comença aquest torn extraordinari d’intervencions adreçant-se a tota la 
corporació. Diu que avui és un dia de joia per Catalunya, ja que es celebra la diada de la 
Mare de Déu de Montserrat;  felicita a qui fa avui la seva onomàstica. Manifesta que per a 
ella és un dia especialment emotiu, ja que posa fi a una etapa important de la seva vida 
política i personal. En aquest darrer Ple, vol acomiadar-se fent un balanç d’aquest temps 
com a regidora i des del punt de vista personal. Agraeix la col·laboració de tots i cadascun 
dels regidors que han format part del grup del PP durant aquests darrers 16 anys; sense ells 
la seva tasca hagués estat impossible. També vol agrair la companyia per part de tos els 
regidors i regidores de tots els grups amb els quals ha compartit responsabilitats durant 
aquest temps. Reconeix la gran tasca dels funcionaris i treballadors de l’Ajuntament. També 
agreix el respecte i la paciència que han tingut amb ella els mitjans de comunicació que hi 
són presents. També manifesta el reconeixement al Partit Popular per la confiança que van 
dipositar en la seva persona per assumir aquesta responsabilitat política. Clou dient que, per 
damunt de tot, vol manifestar el seu agraïment als lleidatans i lleidatanes (qui els  ha votat i 
qui no els ha votat) per les mostres d’afecte que li han donat durant aquests anys; a tots ells 
els  demana excuses si en algun cas ha fallat o no ho ha sabut fer millor.  
Si hagués de resumir en una sola paraula els 16 anys de mandat a la Paeria, sens dubte 
seria: Lleida. Aquesta és un punt de trobada de milers de persones, de milers d’històries i de 
milers de problemes i alegries. En aquest temps ha dedicat tot el seu esforç a millorar (per 
poc que sigui) la nostra ciutat. Si ho ha aconseguit haurà pagat la pena, i si no ha estat així 
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demana excuses per no haver-ho fet millor. Pot assegurar que sempre ha anteposat el nom 
de la ciutat i allò que representa davant qualsevol interès. Proclama amb orgull ser catalana i 
lleidatana. En aquests any ha après molt dels presents i dels seus antecessors; ha tingut uns 
grans mestres. Per damunt les divergències ha de prevaldre el diàleg i el benestar dels 
lleidatans i lleidatanes i de les generacions futures. Clou la seva intervenció amb un sentit 
comiat adreçat a tothom. 
 
La Sra. Burgués, tot i que no és amiga de discursos llargs, creu que en aquest darrer Ple 
toca expressar el que sent després d’aquests darrers vint-i-quatre anys a l’Ajuntament. 
Juntament amb el Sr. Alonso, són els regidors que més temps han estat exercint aquesta 
funció. Vol manifestar la seva satisfacció per aquests anys de treball a l’Ajuntament que els  
han permès transformar la ciutat. Lleida ha estat transformada, és una ciutat millor. L’any 
1983 existien molts dèficits als barris i aquesta etapa ha anat dotant els barris dels 
equipaments necessaris i ha omplert els buits que tenia la ciutat per tancar la trama que ha 
unit els barris i els ha tret de la perifèria. Aquesta transformació ha estat important i ha 
suposat l’esforç del molta gent de l’Ajuntament. Agraeix al PSC que li hagués proposat  
formar part de les llistes municipals i als companys de l’equip de govern amb qui ha estat 
col·laborant. Vol també agrair a l’alcalde Antoni Siurana que li va donar la confiança com a 
primera tinent d’alcalde, cosa que li ha permès tenir una visió més global dels problemes de 
la ciutat; agraïment que fa extensiu a l’actual alcalde que ha mantingut aquesta confiança i 
amb qui ha pogut continuar aquesta col·laboració. Igualment agreix la seva tasca al personal 
de la casa i als cossos d’habilitació nacional; han estat un grans professionals i han tingut 
amb ella un tracte exquisit.   
Considera que ara li ha arribat una nova etapa. La celebració dels 25 anys dels Serveis 
Personals de l’Ajuntament li han fet apreciar que hi ha una etapa tancada, i un model nou de 
treball a fer amb gent nova per dur-lo a terme. De tots els anys de l’Ajuntament creu que una 
de les qüestions més enriquidores ha estat la relació amb la gent de la casa i amb la 
ciutadania. Ha estat un motiu d’enriquiment personal importantíssim. Cal saber escoltar i 
traduir els desitjos de totes les persones: molt especialment els més grans i els més petits. 
La fi d’aquesta etapa ha servit perquè es pugui també preparar emocionalment, ja que un 
mateix s’adona que és un tall a la vida deixar una tasca després de 24 anys. Desitja a tots 
els regidors i regidores que continuaran que posin la il·lusió que ells van posar l’any 1983 i 
que ha fet que es pugui deixar una ciutat millor, amb l’esforç de la corporació i de tota la 
ciutadania. És sent orgullosa de la ciutat i de ser de Lleida. Clou dient que ha estat un honor 
poder treballar per la ciutat i es posa a disposició dels membres de la corporació per allò que 
necessitin. 
 
El Sr. Alonso recorda que aquests darrers dies, en diverses reunions municipalistes ha 
pogut comprovar l’existència d’un gran nombre de persones que deixen els seus càrrecs, 
conseqüència d’un canvi generacional de persones que venien de l’època de la transició. Ara 
s’incorporen noves persones perquè pensen que l’activitat política ha de ser de caràcter 
temporal; la circumstància dels governs que començaven la nova ruta de la democràcia ha 
donat lloc a situacions singulars com la que ell representa. Dedicar-se 24 anys al món local 
no és gens normal i més amb activitats complexes i de molta responsabilitat i tensió com les 
que ha tingut que dirigir. Diu que el seu pas per la corporació ha estat absolutament 
satisfactori. Recorda persones que ara no són amb nosaltres com els regidors de la Paeria 
Srs.  Magre, Solana i altres. Tots el que han estat regidors mantindran viu el record del seu 
treball al servei de la comunitat, l’orgull de tenir l’oportunitat de representar els ciutadans i 
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treballar per la teva ciutat.  
Fer balanç de 24 anys de gestió és força complicat: hi ha encerts i hi ha errors. Però, diu que 
marxa amb la satisfacció de tenir una ciutat absolutament cohesionada, la qual cosa és la 
suma de la tasca de molts dels que han treballat en els darrers anys. Des del punt de vista 
personal està especialment satisfet de l’adjudicació de la nova caserna de la Guàrdia 
Urbana, dels processos selectius per a la millor consolidació de la plantilla i de l’acord 
sindical que representa una millora substancial per una gran part de la plantilla de 
l’Ajuntament. Agraeix al PSC i als alcaldes Siurana i Ros la confiança que li han donat. 
També agreix a tots els regidors i regidores (d’aquest mandat i dels anteriors) per la 
convivència en els moments bons i en els moments més complicats. Igualment agraeix la 
col·laboració als funcionaris, als cossos nacionals, als directors de serveis i al representants 
sindicats, durant aquests 24 anys. En darrer lloc, els agraïments els dedica al  personal de la 
Regidoria de Seguretat Ciutadana, a la Guàrdia Urbana i al personal de Recursos Humans. 
Fa una especial referència a la seva família i la seva esposa per la comprensió i el suport 
que han fet possible el seu treball durant aquests anys. Desitja molts èxits als nous regidors i 
regidores i que la seva tasca serveixi perquè  Lleida continuï sent una ciutat moderna i 
cohesionada.  
 
La Sra. Tarruella manifesta que no porta tants anys fent de regidora com aquells que l’han 
precedit en l’ús de la paraula, però els quatre anys en què ha tingut l’honor de formar part 
d’aquest Ple motiven que hagi d’intervenir per adreçar-se als membres del consistori Reitera 
que ha estat un honor i un plaer poder treballar amb tots; amb les discrepàncies i amb les 
coincidències. Ha intentat aportar des de l’oposició aquelles propostes que considerava 
positives per a la ciutat. L’oposició  té molt a veure en força de les idees que han fet canviar 
la ciutat. La gran majoria de les propostes del Plenari han estat aprovades per unanimitat i 
això és bo que sigui conegut per tothom. Diu que la finalització de l’etapa de regidora, en el 
seu cas, coincideix amb la retirada de la vida política activa. Ha estat servint a Lleida des del 
Parlament i des de l’Administració; ara vol servir la ciutat des de la seva tasca professional. 
Sempre portarà dins seu la necessitat d’aportar idees, encara que sigui des d’un segon pla. 
Cal deixar entrar cares noves, una joventut que vol i té dret a treballar per la nostra ciutat. 
Vol agrair als companys del seu grup, i en especial al Sr. Gavín, l’oportunitat que li han donat 
de ser portaveu del grup i segona de la llista electoral. Creu que aquesta experiència ha 
estat especialment enriquidora. Agraeix a la resta de membres dels altres grups polítics 
l’amistat personal que ha nascut durant aquests anys. S’emporta el record d’haver treballat, 
d’haver lluitat per la ciutat i d’haver fet amistat amb un grup de persones que continuarà fora 
de la lluita política. Desitja molta sort als que continuïn en aquesta tasca.  
 
La Sra. Alòs diu que la decisió de no presentar-se de nou a les eleccions municipals estava 
presa des de feia temps, i així li havia comunicat al Sr. Gavín. Malgrat això, no pot amagar 
que avui és un dia difícil, com ho són tots els dies de comiat. Relata una petita anècdota de 
Josep Varela, amb qui va compartit també escó. Aquest, quan li va demanar formar part de 
la llista l’any 1995, passejant pel carrer, li va ensenyar l’escut de la ciutat que portava a la 
solapa. Explicant-li que significava aquest escut va dir que qui el portava estava vint-i-quatre 
hores al dia, durant tota la setmana,  dedicat a servir  la nostra ciutat. Inspirada per aquelles 
sàvies paraules ha intentat, durant gairebé dotze anys, fer això: servir la ciutat. Servir-la en el 
lloc en què m’havia posat, des de l’oposició. Practicant el difícil i feixuc art de picar pedra. El 
treball d’oposició és, moltes vegades, poc reconegut, però és molt necessari en una 
democràcia. Tot i això, quan es fa una tasca responsable, la ciutadania també ho valora.  
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Creu que la seva marxa voluntària vol donar unes pautes. Dotze anys marquen el final d’una 
etapa, la necessitat d’un canvi de cicle.  Continuarà defensant que hi hagi una limitació 
temporal en els càrrecs i que les llistes electorals siguin obertes, ja que les llistes tancades 
tenen democràticament moltes carències. Vol  manifestar el seu agraïment a la ciutat i als 
companys i companyes de l’Ajuntament (tant als regidors com al personal de la casa). 
Considera que els polítics són la cara visible de la institució, però valora que la tasca dels 
tècnics i del personal de l’Ajuntament són el fonament del progrés de la ciutat. Agraeix els 
consells que tot el personal de la Paeria li ha donat durant els gairebé dotze anys en què ha 
estat regidora. Clou la seva intervenció dient que continuarà treballant pel progrés de la 
ciutat, perquè servint  la ciutat es serveix el país, amb l’objectiu que Catalunya algun dia 
esdevingui independent, plena, lliure i sobirana. 
 
El Sr. Tugues comença que aquest és un acte de normalitat; per aquesta sala han passat 
centenars de persones al llarg de la història i n’hi hauran de passar moltes més. Vindrà gent 
nova que treballarà amb la mateixa il·lusió com ho hem fet nosaltres. Del grup de CiU és 
renoven quatre membres i n’entraran molts més (així ho espera) que ho faran molt bé. Marxa 
amb aquesta tranquil·litat: que la persona que seurà al seu escó i a altres confrontats ho farà 
molt bé. Clou la seva intervenció dient que, tot i les discrepàncies polítiques, ha estat un 
plaer personal treballar amb tots els membres de la corporació.  
 
La Sra. Balañà diu que només porta quatre anys com a regidora però ha estat un honor 
estar al servei de Lleida i de tots els ciutadans que d’una forma o altra m’han demanat ajuda. 
Explica que ella ve del món del comerç i de l’associacionisme i comenta que ha trobat molts 
bons companys entre els membres de la corporació i entre els presents avui a la sala de 
plens. Torna al món al qual pertany, però vol reiterar als presents i a la ciutadania de Lleida 
que està al seu servei com a persona per allò que els  faci falta.  
 
(Cal destacar que en finalitzar cadascuna de les intervencions precedents, els membres de 
la corporació i les persones assistents a la sessió les han  rebut amb cordials i afectuosos 
aplaudiments). 
 
Clouen aquest torn d’intervencions extraordinàries els portaves dels grups municipals.   
 
El Sr. Pané diu que el famós pensador europeu Hobbes va postular que els ésser humans 
eren, els uns per als altres, uns llops. No està en absolut d’acord amb aquest postulat. Per 
fortuna, Rosseau va dir tot el contrari, i amb el seu pensament n’és infinitament més 
partidari. Els éssers humans som de natura agraïts, malgrat això som de natura gasius en 
manifestar, en verbalitzar aquesta gratitud. Ens costa molt dir gràcies, encara que estiguem 
agraïts. Està convençut que la ciutat, encara que no ho verbalitzi, està profundament agraïda 
als regidors i regidores que acaben de fer ús de la paraula. Agraïment  per la tasca que han 
fet, per l’esforç que han dedicat, per la implicació personal i familiar. Aquesta és la 
compensació més gran que tots ens podem endur de la tasca política. El grup d’ICV-EA els  
dóna les gràcies per tanta col·laboració com han trobat i, també, pel contrast  de parers que 
han trobat igualment. Tal  com ha dit la Sra. Arnalot, tots hem après molt els uns dels altres. 
Per aquest motiu  dóna les gràcies per tot allò que han après d’aquells que marxen, del seu 
gest i de la seva actitud. Ens desitgem els millors èxits en la nostra vida personal i política. 
En nom del seu grup, i en allò que representen de la ciutat, dóna als regidors i regidores que 
participen en el seu darrer Ple,  moltíssimes gràcies.  
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El Sr. Sàez comença dient que avui hi ha un bon nombre de persones que participen en el 
seu darrer Ple, tot i que continuaran sent regidors i regidores fins al setze de juny. Sempre, 
però, tindran la condició d’haver estat al servei de la ciutat i així ho acredita l’escut de la 
ciutat, que només aquells que han estat membres de la corporació tenen dret a portar. 
Esmenta les intervencions precedents i vol dedicar una frase o una breu intervenció a 
cadascuna de les persones que s’han acomiadat. A la Sra. Balañá li agraeix el difícil esforç 
que representa combinar el fer-se càrrec d’un comerç i, al mateix temps, portar a terme les 
tasques de representació de la ciutat durant quatre anys.  De la Sra. Alòs, amb qui ven entrar 
junts per primer cop en aquesta sala de Plens, diu que han compartit moltes vivències i 
destaca la perseverança en la seva actitud i  posar la cultura com a eix i motor de la condició 
de ciutadania. Al Sr. Tugues li reitera que ha estat una injecció d’enginy i d’intel·ligència en 
les seves intervencions en el Plenari i recorda les etapes han coincidit o divergit 
ideològicament; vol manifestar el reconeixement a la capacitat, a l’enginy, al sentit de l’humor 
i a la força que   personalment ha transmès a aquesta corporació. Amb la Sra. Tarruella han 
compartit la funció de portaveus i també moltes afinitats personals i polítiques més enllà de 
les sigles que representen. Al Sr. Ferrer per les lliçons de coherència i de principis que ha 
donat durant el mandat. Al Sr. Llop li diu que és difícil trobar en una persona tant amor i tanta 
dedicació  cap a una ciutat  com en el seu cas (en tots els aspectes i tots els àmbits); li diu 
que ha estat l’artífex de moltes de les transformacions positives d’aquesta ciutat. Al Sr. 
Alonso és amb qui ha tingut els debats més durs i també els acords més durables; això diu 
molt d’una persona, un acord fet amb el Sr. Alonso ha estat una garantia del seu compliment. 
Ha deixat pel final, conscientment, les referències a les Senyores Arnalot i Burgués.  A la 
primera li diu que mai des de tanta llunyania ideològica no s’ha donat tanta afinitat persona.; 
Avui hi haurà una persona que serà feliç (el seu espòs) que mereix, després de molts anys,  
gaudir de la família. De la Sra. Burgués diu que en els moments de més dificultat política a la 
ciutat sempre ha estat una persona que ha sabut distingir en tot moment la condició humana 
de la vida política; sempre ha estat una persona que ha donat el millor consell i ha ofert tot 
allò que podia com a persona  i com a responsable política. Li manifesta la seva gratitud i la 
seva estima. 
A la resta de regidors i regidores els  desitja molta sort. Allò important és que després de les 
eleccions hi hagi 27 persones, elegides per sufragi universal, que defensin els interessos de 
la ciutat.  
 
El Sr. Gavín diu que avui és un dia no molt agradable, perquè, més enllà de les 
coincidències polítiques o ideològiques, està pel damunt l’estima i el respecte personal. 
Mereix la pena donar les gràcies a tots el que han compartit aquests darrers quatre anys. Ha 
estat i és  un gran honor  servir  la ciutat. La tasca política  és molt ingrata i des de l’oposició 
encara ho és més, tot i que és necessari revalorar-la  davant la ciutadania. La feina de totes 
les persones que abans han estat anomenades, així com la del personal de l’Ajuntament, el 
personal del grups, empreses de serveis, etc. cal que sigui valorada en el seu grau just. Les 
seves paraules són d’agraïment i per manifestar la vàlua del treball fet per tota la corporació, 
especialment els seus companys de grup amb qui ha compartit directament la seva aportació 
col·lectiva. Dóna les gràcies a tothom i posa l’accent en els elements personals que cadascú 
ha pogut aportar. Desitja que els qui continuïn aquesta tasca tinguin el màxim encert i que el 
seu treball sigui el màxim beneficiós per a la ciutat de Lleida. 
 
El Sr. alcalde vol acabar el Ple manifestant el seu agraïment al conjunt de regidors i 
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regidores que formen la corporació, al conjunt de funcionaris municipals i als mitjans de 
comunicació que ens han seguit Ple a Ple. No hi ha més orgull per les persones que ens 
interessa la política que ser regidors de la nostra ciutat. Recorda que, per a ell, ser regidor i 
després ser alcalde ha estat el màxim orgull que s’ha convertit en una major voluntat de 
servei als ciutadans i de col·laboració amb els 26 regidors restants de la corporació. El nivell 
de relació política i personal d’aquest mandat ha estat envejable:  som més “russonians” que 
“hobbians”. Creu que aquesta corporació municipal ha mantingut la condició i el nivell de 
paers, com a homes i dones  de pau. Aquesta corporació ha fet 40 plens ordinaris i 13 
extraordinaris (entre ells els de l’estat de la ciutat). Ha aprovat 15 normes en forma 
d’ordenances i reglaments (la majoria per unanimitat). Ha propiciat fer infraestructures, amb 
la capacitat de fer i la voluntat de proposta dels grups del govern i de l’oposició. S’han 
presentat 78 mocions, de les quals s’han aprovat 47 (la major part per unanimitat). La 
corporació ha tingut una visió global de ciutat.  
Desitja el major èxit professional, personal i familiar a les persones que deixaran la 
corporació municipal i també a les que continuaran la seva tasca a l’Ajuntament. Diu als 
regidors i regidores que han estat grans servidors de la ciutat i han portat amb honor el nom 
de paers, des de les diferents visions de ciutat i des de les diverses ideologies.  
 
 
 
L’alcalde aixeca la sessió, de la qual, com a secretari, estenc aquesta acta. 
 
El secretari 

Vist i plau 
L´alcalde

 


